
رهبر معظم انقلاب اسلامی در ارتباط 
تصویری با ستاد ملی مبارزه با کرونا:

ملت  ایران در آزمون 
کرونا افتخار آفرید

حضــرت آیت الله خامنــه ای رهبر معظــم انقلاب 
اسلامی صبح امروز )یکشــنبه( در ارتباط تصویری 
با ســتاد ملی مبارزه با کرونا کــه با حضور اعضای 
این ستاد و اســتانداران ۳۱ استان کشور برگزار شد، 
عملکرد ملت و مســئولان را در این زمینه در ابعاد 
مختلــف اجتماعی- فرهنگی، درمانی، بهداشــتی، 
علمی، مدیریتی و خدماتی »حرکتی جهادی، عظیم 
و افتخارآمیز« خواندند و با تأکید بر ثبت، بازخوانی و 
روایت هنرمندانه این تلاش و فداکاری ملی افزودند: 
مردم عزیز ایران با رفتار متین و صبورانه خود انصافاً 
خوش درخشــیدند و فرهنگ اســلامی- ایرانی را 

جلوه گر ساختند.

چرا امارات برای بهبود روابط با ایران 
تلاش می کند؟

دست دوستی ابوظبی
 به تهران 

اگرچه ریاض و ابوظبی چند سالی است در یک اتحاد 
نمادیــن با هم در ارتبــاط با مســائل منطقه ای قرار 
دارنــد و همواره در ظاهر امر تــاش کرده اند حضور 
توامانــی در عرصــه منطقه ای با یــک موضع گیری 
واحد داشــته باشــند، اما اختافات و تعارض منافع و 
انتظارات حصولی از کســب منافع بیشتر میان این دو 
واحد جغرافیایی عربی موضوعی نبوده است که از دید 
رسانه ها و تحلیلگران مخفی بماند. تعارض منافع آنها 
در قالب ائتاف متجاوز سعودی به یمن در طول چند 
ساله اخیر، نحوه مواجهه آنها با جریانات اسامی مانند 
اخوانی ها )در یمن(، کنشــگری های ابوظبی در مسیر 
هژمونی گرایی با تکیه بر نظم جدید عربی با محوریت 

ابوظبی و ...

بررسی صبح امروز از اقدامات کانون 
فکری و پرورشی کودک و نوجوان در 

روزهای کرونایی؛ 

نقد شعر کودکانه
 در فضای مجازی

در روزهایــی که کرونا کودکان را خانه نشــین کرده 
و تمــام آموزش هــا را به تعطیلی کشــانده اســت، 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان مشــهدی 
آموزش های خود را تعطیل نکرده و بیشتر کلاس های 

خود را به صورت مجازی برگزار می کند.
با توجه به تعطیلی آموزش در روزها و ماه های اخیر و 
پیش رو داشتن ایام تابستان که قطعا روزهای آسان و 
پر ترددی در کلاس های آموزشی و پرورشی نبوده به 
سراغ مدیر کل کانون پرورش کودک و نوجوان استان 
خراســان رضوی رفته تا با او در خصوص اقدامات و 
برنامه های کانون برای ایام تعطیلی کرونایی کودکان 

گفت و گویی داشته که در ادامه به آن می پردازیم...

خواب خرگوشی 
انحصارگران

آزادسازی واردات خودرو سبب شکستن 
انحصار در خودروسازی و ایجاد فضای رقابتی 

بین خودروهای داخلی و خارجی می شود

مدیرکل میراث فرهنگی خراسان رضوی 
خبر داد:

۳هزار و ۸۰۰ میلیارد 
تومان برای گردشگری 

سیاست

تحلیل روز

گزارش ویژه

در این شماره می خوانید
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گزارش صبح امروز از برگزاری متفاوت آیین کوچه گردان عاشق:
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بعد از طرح دو فوریتــی برای کنترل ردصلاحیت ها، 
نمایندگان مجلس اصــلاح قانون معرفی حقوقدانان 
شــورای نگهبان را کلید زدند که کلیــات آن امروز 

تصویب شد.
به گزارش خبرآنلاین، همه چیز از  تیرماه ۹۸ شروع 
شد زمانی که مهلت قانونی ســه حقوق دان شورای 
نگهبان به پایان رســیده بــود و زمان آن بود که قوه 
قضائیه ســه حقوقدان را به مجلــس معرفی کند تا 
نمایندگان از میان آنها دست به انتخاب بزنند؛ تا اینجا 
روال معلوم بود و کار هم مشخص؛ اما اولین نکته ای 
که در این معرفی به چشم آمد و به عنوان یک انتقاد 
مطرح شد تعداد افراد بود که معرفی شده بودند درواقع 
روال بر این اســت که تعداد افراد باید دو برابر تعداد 
لازم باشد اما در این دور علی غلامی، هادی طحان 
نظیف، محمد دهقان و محمد حسن صادقی مقدم و 
عبدالحمید مرتضوی بریجانی یعنی ۵ کاندیدا معرفی 
شــدند که از همین تعداد هــم » علی غلامی«  در 
دقیقه ۹۰ و درست دقایقی قبل از رای گیری مجلس، 
انصــراف داد.  انصرافی که حرف و حدیث درباره آن 
کم نبود و آنطور که گفته می شد »انصراف غلامی با 
تماس کدخدایی، سخنگوی شورای نگهبان صورت 

گرفته است«
دو سوم آراء نمایندگان پای کلیات طرحی درباره 

شورای نگهبان
حال از آنجا که انتقادات از رویکرد شــورای نگهبان 
در مجلــس دهم به اوج خود رســیده اســت بعد از 
تصویب طرح اصلاح قانون انتخابات درباره بررســی 
صلاحیت ها گام دوم برای خلع سلاح کردن این شورا 
نیز برداشته شد و طرحی درباره اصلاح نحوه معرفی 
حقوقدانان شورای نگهبان با قید اولویت مطرح شد و 
اولویت آن به تصویب رســید و کلیات آن در جریان 
نشست علنی امروز بهارستانی ها قرار گرفت و آنها نیز 

با دو سوم آرا کلیاتش را تصویب کردند.
مهرداد لاهوتی، سخنگوی کمیسیون تدوین آئین نامه 
مجلس درباره این طرح گفت: کمیسیون آیین نامه با 
این اصلاحیه درخواست کرده است که پس از معرفی 
حقوق دانان شورای نگهبان به مجلس، انصراف هر 
یک از آنها قبل از آنکه موضوع در دستورکار هفتگی 
مجلس قرار گیرد، امکان پذیر اســت. یعنی این که 
رئیس قوه قضائیه می تواند فردی را به مجلس معرفی 

کــرده و قبل از آنکه رأی گیــری در این خصوص در 
دســتورکار مجلس قرار گیرد، فرد حقوق دان معرفی 
شده امکان انصراف دارد و بر همین اساس رئیس قوه 
قضائیه می تواند فرد دیگری را به جای او معرفی کند.

او ادامــه داد: رئیس قوه قضائیه طبق قانون فعلی دو 
نفر حقوق دان را برای هر کرســی به مجلس معرفی 
می کند که ما پیش از این مشاهده کردیم یک نفر از 
آنان انصراف داد و مجلس و نمایندگان مجبور شدند به 

یک نفر معرفی شده و باقیمانده رأی دهند.
لاهوتی گفت: رئیس قوه قضائیه باید برای هر کرسی 
حقوق دان شــورای نگهبان دو نفــر را معرفی کند و 
مجلس هم بین دو فرد معرفی شــده به یک نفر رأی 
دهد. اما عملا نباید در لحظات پایانی یک نفر انصراف 
داده و مــا نمایندگان مجبور به رأی دادن به یک نفر 
شویم. حق رئیس قوه قضائیه برای معرفی دو حقوق 
دان شــورای نگهبان به ازای هر کرسی وجود دارد و 

این حق سلب نشده است.
از چهار برابر شدن تعداد حقوقدانان تا مقایسه 

مجلس با ۲۰ و ۳۰
صباغیان نماینده مردم بافق و مهریز از جمله نمایندگان 
موافــق این طرح بود که در این رابطه گفت : به نظر 
من دو برابر بودن تعداد حقوقدانان یعنی هرکسی را که 
قوه قضائیه معرفی کرد مجلس ناچار است تائید کند. 
ای کاش دوستان پیشنهاد می کردند تا به جای دو برابر 
شدن تعداد حقوقدانان، کاندیداها تا چهاربرابر معرفی 

شوند. تا نقش مجلس پررنگ تر شود. 
او ادامه داد: این طرح خوبی است و می تواند به مجلس 
اقتدار بدهد که هر کجا این اتفاق رخ بدهد به معنای 

آن است که ما داریم به مردم قدرت می دهیم.
صباغیان گفت: همه شــاهد هســتیم مجلس آنقدر 
ضعیف شده اســت که دیگر در تصمیم گیری های 
کشور نقشی ندارد. البته این اختیار هم برای انصراف 
کاندیداهای حقوقدان شــورای نگهبان وجود دارد که 
تا پیش از در دســتور کار قرار گرفتن از کاندیداتوری 
خود انصراف دهند ولی اینکه دو نفر معرفی شــوند و 
اینجا در دستور کار قرار بگیرد و یکنفر انصراف دهد با 
قاعده متناسب نیست پس اینجا مجلس چکاره است؟! 
اگر قرار است روال این باشد خب قوه قضائیه مستقیم 

حقوقدانان را به شورای نگهبان معرفی کند.
او گفت: اوضاع اقتصادی کشــور خراب اســت و می 

 خواهم بگویم دوستان عزیز به اندازه برنامه ۲۰:۳۰ در 
شبکه دو، ما و شما برای مردم در بحث گرانی ها نقش 

نداریم و کاری نکردیم.
رأی منفی نمایندگان به اخطار آقای مدافع 

شورای نگهبان
علی ادیانی نماینده قائمشــهر که هرجا پای شورای 
نگهبان در میان باشد به میدان می آید تا هرطور شده 
از منافع این شــورا حمایت کند این بار هم برای خارج 
کردن این طرح از دســتور کار از هیچ اقدامی فروگذار 
نکرد و در اخطاری گفت: این طرح اساســا قابل طرح 
در مجلس نیست  چراکه مغایر اصل ۹۸ قانون اساسی 

است.
او ادامه داد: در سال ۱۳۸۰ که آقای شاهرودی ریاست 
قوه قضائیه را به عهده داشت عینا این مسئله را سوال 
می کند و می گوید آیا رئیس قوه قضائیه باید همان عدد 
۶ را معرفی کند که شورای نگهبان جواب می دهد که 
اختیار معرفی حقوقدان بیش از تعداد مورد نیاز به عهده 
رئیس قوه قضائیه است یعنی رئیس قوه مخیر است و 
می تواند بیشتر از تعداد مورد نیاز معرفی کند. اما ابا این 
طرح ما قوه قضائیه را مکلف می کنیم و این موضوع 

خلاف قانون اساسی است.
در این لحظه عبدالرضا مصری که ریاست مجلس را 

برعهده داشت این اخطار را وارد دانست و آن را به رای 
گذاشت اما نمایندگان مجلس با آن مخالفت کردند و 

این اخطار را وارد ندانستند.
مجلس که بازداشتگاه نیست

نــادر قاضی پور نماینده ارومیه نیــز از دیگر مخالفان 
ایــن طرح بود که در این رابطه گفت: در وهله اول از 
رییس قوه قضاییه می خواهم حقوقدانانی را به مجلس 
شورای اسلامی معرفی کنند که حداقل فارغ التحصیل 
دانشــگاه های ایــران و نه خارج از کشــور همچون 

انگلیس روباره پیر نباشند.
وی ادامه داد: ما با این طرح دست رییس قوه قضاییه 
را می بندیــم حال این که باید اختیارات روســای قوا 
را بیشــتر کرد تا به موقع تصمیم گیری کنند. ممکن 
است در وسط جلسه رییس قوه قضاییه بخواهد یک 
نفــر از کاندیدای حقوقدان انصراف دهــد تا از او در 
جای دیگری اســتفاده کند نباید این آزادی را سلب 
کرد. نمی شــود کسی را با زور نگه داشت مجلس که 
بازداشتگاه نیست.نماینده ارومیه با بیان این که نظام بر 
دو پایه اصلی استقلال و آزادی پایه ریزی شده، اظهار 
کرد: مجلس شورای اسلامی میلیون ها تومان هزینه 
دارد ما نباید دست قوه قضاییه را ببندیم و حق انصراف 
را از حقوقدانان ســلب کنیم.علیرضا محجوب هم که 

یــار غار نادر قاضی پور اســت پیش از او در مخالفت 
با کلیات ایــن طرح گفت: ما در روزهای آخر مجلس 
دهم هســتیم و قطعا باید به  اولویت های مهم کشور 
در عرصه های مختلف اقتصادی، سیاسی و اجتماعی 

پرداخت و یادگاری از خود به جای گذاشت.
او ادامه داد: امروز اولویت کشور موضوعات مهم تری 
است؛ در حال  حاضر حقوقدانان هم به تعداد دو برابر 
نیاز معرفی می شوند و مجلس شورای اسلامی از بین 
آنها انتخاب می کند؛ پس نباید با این موضوعات وقت 

مجلس را گرفت.
بحث قانون است نه ابراهیم رئیسی 

مصطفــی کواکبیــان نماینده مردم تهــران از دیگر 
موافقان این طرح بود کــه میکروفنش برای دفاع از 
آن روشن شد. او در پاسخ به نادرقاضی پور که به جای 
مخالف با طرح از محاسن رئیس قوه قضائیه سخن به 
میان آورد گفت: آقای قاضی پور می گوید اختیار را باید 
به رییس قوه قضاییه داد و دستش را بازتر باشد عجیب 
است ما نماینده مجلس شورای اسلامی هستیم چرا 
کاری نکنیم دست مجلس بازتر نباشد بحث ما آقای 
رییسی نیست ما می خواهیم قانون وضع کنیم طبیعی 
است که نمایندگان حق انتخاب داشته باشند نه این که 
ســه نفر را معرفی کرده و بعد با صلوات به همان سه 

نفر رای دهیم.
او ادامــه داد: ســال گذشــته در جریــان رای گیری 
حقوقدانان شــورای نگهبان به یکباره آقای غلامی 
انصراف داد بعدها از خودشــان شــنیدم که راضی به 
انصراف هم نبودند بعد نهایت چهار کاندیدا باقی ماند 
این یعنی عملا وجاهت انتخاب دیگر معنا نداشــت. 
ما می گوییم حق انتخاب را برای نمایندگان محفوظ 

بگذارید و حقوقدانان با اکثریت مطلق انتخاب شوند.
محمد کاظمــی نماینده ملایر به عنوان ســومین و 
آخرین موافق کلیات گفت: اصل ۹۱ قانون اساســی 
اختیار رییس قوه قضاییه داده تا حقوقدانان شــورای 
نگهبان را معرفی کنند و نمایندگان براســاس سوابق 
رای دهنــد. وقتی که یــک نفر انصــراف می دهد 
اختیــار از نمایندگان ســلب می شــود. معنایی ندارد 
که یکــی از کاندیداها در زمــان رای گیری انصراف 
دهد همان اتفاقی که پارســال برای آقای غلامی از 
 حقوقدانان شورای نگهبان افتاد و اختیار از نمایندگان

 سلب شد.

چرا برای ریاست کمیسیون اصل ۹۰ گریه زاری 
نکردید

علیرضا ســلیمی نماینده محــلات از دیگر مخالفان 
کلیات این طرح بود او در باب مخالفت گفت: در وهله 
اول باید اولویت های کشــور را بررسی کرد ما برای 
تغییر این موضوع وقت داریــم الان اولویت موضوع 
قیمت سرســام آور ماشین اســت که مجلس شورای 
اســلامی به جای نظــارت، نظــارت می کند قیمت 
مسکن سرســام آور بالا رفت و  مستاجران به خاک 
سیاه نشســتند کارخانجات به خاطر مشکلات کرونا 
یکی پس از دیگری در حال تعطیلی اســت امســال 
سال جهش تولید اســت و ما حتی یک جلسه برای 

آن نگذاشتیم.
او  ادامــه داد: از طرف دیگر مــواردی بوده که فقط 
یک کاندیدا معرفی شــد و مجلس شورای اسلامی 
هیچ اعتراضی نکرد و نمونه بارز آن کاندیدای ریاست 
کمیسیون اصل ۹۰، ریاست مجلس شورای اسلامی و 
حتی رای اعتماد وزرا است. چه طور در آن موارد هیچ 
کسی گریه و زاری و یقه پاره نکرد و نخواست قانون 

عوض شود.
او گفت: بحث های احساســی اینجا جواب نمی دهد  

اینجا مجلس است و استدلال باید جاری باشد. 
خط و نشان کدخدایی برای مجلس

بارها نمایندگان گفته بودند وقتی طرحی درباره نظارت 
شــورای نگهبان در مجلس مطرح می شــود شورای 
نگهبــان با آن مصوبه مخالفت می کند و البته تجربه 
هم ثابت کرده است که این اتفاق رخ داده است مانند 
آنچه درباره استفســاریه درباره ردصلاحیت شــورای 
نگهبان بعد از برگزاری انتخابات مطرح شــد یا بحث 
اصلاح قانون انتخابــات. در این رابطه هم آنطور که 
غلامرضا کاتب از طراحان این طرح می گوید عباسعلی 
کدخدایی برای تصویب این طرح خط و نشان کشیده 
است.غلامرضا کاتب رییس کمیسیون تدوین آیین نامه 
داخلی مجلس شــورای اسلامی در دفاع از این طرح 
گفت: آقای کدخدایی پیغــام داده که این طرح را رد 
می کنند اشکالی ندارد ما تکلیف شرعی و قانونی خود 
را را انجــام می دهیم چون این بــرای اقتدار مجلس 

شورای اسلامی لازم است.
در نهایت کلیایت این طرح تصویب شد و جزییات آن 

در جلسه بعدی مورد رسیدگی قرار می گیرد.

دوئل ادامه دار مجلس و شورای نگهبان
این قسمت؛ حقوقدان های شورا
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اکثریت اصولگرای مجلس یازدهم یک 
تهدید است 

نماینده منتخب مردم گناباد در یازدهمین دوره مجلس شــورای اسلامی گفت: 
در مجلس یازدهم اکثریت اصولگرا وجود دارد که این مساله یک تهدید است.

به گزارش صبح امروز به نقل از ایســنا، محمد صفایــی اظهار کرد: مجلس به 
عنوان یک نهاد قانون گذاری باید کاری انجام دهد، بســیاری از حوزه هایی که 
در طول چهار دهه گذشــته دچار چالش بوده، اصلاح نشده، از جمله اینکه باید 
ریل گذاری اقتصادی اصلاح شــود. ما همچنان در حوزه مالی، بانکی، مالیاتی، 
بیمه ای و تامین اجتماعی گرفتار چالش های زیادی هســتیم، کما اینکه تقریبا 
بعــد از انقلاب هیچ تغییری در این ســاختارها ندادیم، به همین دلیل به تضاد 

توسعه رسیدیم.
وی ادامه داد: یکی از رســالت های قطعی مجلس یازدهم باید این باشــد که 
زیرساخت هایی را اصلاح کند، زیرا اگر این روند ادامه پیدا کند، تحمل آن برای 

توده ها سخت می شود.
وی با اشــاره به اینکه مساله دیگری که مجلس باید روی آن کار کند، نظارت 
بر خود نمایندگان اســت، تصریح کرد: مجلس نهادی ناظر بوده، اما چه کسی 
باید بر نماینده هــا نظارت کند. مقام معظم رهبری در مجلس نهم فرمودند که 
مکانیسم نظارت بر نماینده ها را اجرا کنید، اما به دلیل اینکه پاسخی به رهبری 
داده باشــند، کاری فرمایشی بدون اثربخشــی انجام دادند. حتما مجلس باید 
مکانیسمی برای نظارت بر نماینده ها ایجاد کند تا سلامت نمایندگان در مجلس 
حفظ شــود و همه گلوگاه های فســاد را ببندند، ضمن اینکه قوانین بازدارندگی 

ایجاد کند.
صفایی خاطرنشــان کرد: آنچه قوه قضاییه انجام می دهد، بیشتر شبیه نمایش 
اســت. من اعتقاد ندارم که قوه قضاییه عزم کرده تا با فســاد مبارزه کند، بلکه 

بیشتر شو مبارزه با فساد است.
وی ادامه داد: در این مسائل هم باید قوانینی وضع شود که بازدارنده فساد باشد 
و مجلس باید قوه قضاییه را هم به مبارزه جدی نه فرمایشی، گزینشی و مبارزه 
موثر با فســاد ملزم کند. این موارد باید در مجلــس یازدهم اتفاق بیفتد و نهاد 
نظارت مجلس که دیوان محاسبات است، باید واقعا نقش عملیاتی و بازدارندگی 
داشــته باشد، در حالی که الان نقش فرمایشــی دارد، دیوان محاسبات باید به 
عنوان چشم ناظر مجلس، یک دیوان فعال بوده و کنش اثربخش داشته باشد.

صفایی با اشــاره به اینکه اکثریت اصولگرا در مجلــس یازدهم وجود دارد که 
این مســاله یک تهدید است، تصریح کرد: مجلس دهم بسیار تحت تاثیر اقای 
لاریجانی بود، یک مجلس مصلحت گرا و تعامل گرا، مجلس یازدهم نمی خواهد 
این وضعیت تکرار شــود، اگر تکرار شود، این مردم بیچاره می شوند. امیدواریم 

مجلس یازدهم مجلسی باشد که منافع ملی در آن لحاظ شود.
نماینده منتخب مردم گناباد در یازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی در 
خصــوص توافق اصولگرایان برای ریاســت قالیباف، گفت: من بر این موضوع 

صحه می گذارم، این قطعا یک مفاهمه عمومی است.
وی در پاســخ به این ســوال که آیــا اصولگرایان در مجلــس یازدهم دچار 
چندصدایی خواهند شــد یا خیر، اظهار کرد: چندصدایی می تواند این باشــد که 
افراد اظهار نظر کنند یا اینکه یقه هم را بگیرند، اگر به ســمت یقه گیری برویم 
به همان سرنوشــت گرفتار می شویم، اما برای انتظاری که در حوزه اجتماعی از 
مجلس ایجاد شده، باید اقدامات موثری انجام شود و قطعا باید در راس آن یک 
فرد آزمون پس داده، عملگرا و آب دیده ای باشــد که ما الان در مجلس کسی 

را غیر از آقای قالیباف نمی شناسیم.

چرا امارات برای بهبود روابط با ایران تلاش می کند؟

دست دوستی ابوظبی به تهران 
ابوظبی  اگرچه ریاض و 
در  است  ســالی  چند 
یــک اتحــاد نمادین 
بــا هــم در ارتباط با 
مســائل منطقه ای قرار 
دارند و همواره در ظاهر 
کرده اند  تــلاش  امــر 
حضور توامانی در عرصه 
موضع  یک  با  منطقه ای 
گیری واحد داشته باشند، 
امــا اختلافات و تعارض 
منافع و انتظارات حصولی از کســب منافع 
بیشــتر میان این دو واحد جغرافیایی عربی 
موضوعی نبوده اســت که از دید رسانه ها 
و تحلیلگران مخفی بمانــد. تعارض منافع 
آنهــا در قالب ائتلاف متجاوز ســعودی به 
یمن در طول چند ساله اخیر، نحوه مواجهه 
آنها با جریانات اســلامی ماننــد اخوانی ها 
ابوظبی در مسیر  )در یمن(، کنشگری های 
هژمونی گرایی با تکیه بر نظم جدید عربی 
با محوریت ابوظبی و کنار زدن سعودی به 
عنوان یک تصمیم گیر ســنتی در مناسبات 
میان اعراب در شــورای همکاری، اتحادیه 
عرب و حتی در آفریقا نمونه هایی از تعارض 
سیاست های راهبردی آنها ورای اتحاد میان 
آنهاســت. امارات عربی متحده آرام آرام در 
حــال فاصله گرفتــن از مواضع ضد ایرانی 
گفت وگو های  اســت.  ســعودی  عربستان 
دیپلماتیک کُند، اما مداوم در جریان است. 
آخرین آن گفت وگوی تلفنی وزرای خارجه 
دو کشــور در دوهفته پیش بــود. اولین بار 
مرداد ســال قبل بود که سفر هیات نظامی 
امارات به تهران خبرســاز شد. در این سفر 
یــک هیات هفت نفــره از مقامــات گارد 
ساحلی امارات برای گفتگو درباره همکاری 
مرزی دو کشــور، تردد اتبــاع و تردد های 
غیرمجاز به ایران آمدند. نکته جالب این که 
نشست سال 98، ششمین نشست مشترک 
گارد ســاحلی ایران و امارات بود و نشست 
قبلی آن ها در ســال 92 برگزار شــده بود. 
یعنی شش سال هیچ نشستی برگزار نشده 
بــود. پس از آن گام های دیگری برای گرم 
کردن روابط به جریان افتاد تا اینکه شیوع 
ویورس کرونا فرصت تازه ای برای دو کشور 

ایجاد کرد. امارات متحده کمک هایی برای 
ایران ارسال کرد. همچنین وزیر خارجه این 
کشــور با وزیر خارجه ایران گفتگو کرد. به 
نظر می رســد کرونا با تمــام چالش هایش 
فرصتی بــرای نزدیکی دولت هایی اســت 
که روابط ســردی با یکدیگر دارند. ایران و 
امــارات تلاش می کنند از این فرصت بهره 
ببرنــد. از طرف دیگر امارات در مناســبات 
منطقه ای خود نیز تجدیــد نظر هایی کرده 
است. مذاکرات دیپلماتیک با دولت سوریه و 
همچنین آغاز روند خروج نیروهایش از یمن 
از جمله این اتفاقات است که از سوی ایران 
مثبت تلقی می شــود. قاعدتــا این اقدامات 
برای امارات راحت نیست این کشور متحد 
اصلی عربستان است و عربستان فعلا هیچ 
نرمشــی از خود نشــان نداده است. قاعدتا 
عربستان از تغییر رویکرد متحد اصلی خود 
در منطقه خوشحال نیست. سنجش شرایط 
منطقه نشان می دهد که امارات مجموعه ای 
از حاکمــان دارد کــه می توانند به صورت 
مشورتی و دسته جمعی فکر کنند و تصمیم 
بگیرند. این به لحاظ ســاختاری امتیازی به 
امارات می دهد که امکان تصحیح رویه ها را 
دارد. اخیرا محمد بن زاید ولیعهد امارات در 
مطلبی به این موضوع اشــاره کرده بود که 
»با توجه به شــیوع کرونــا در دنیا دولت ها 
باید با یکدیگر »همبستگی« داشته باشند.« 
»همبستگی« سر فصل تازه ای است که در 
منطقه مطرح می شود، در منطقه همکاری، 
رقابت، مخالفت، اخلال، تضعیف در روابط 
کشور ها همیشه وجود داشته است. اما طرح 
بحث »همبســتگی« نشــان دهنده توجه 
به عمق مشــکلات ســاختاری در منطقه 
اســت. منطقه بدون همبستگی با چالش ها 
و مشــکلات زیادی مواجه بــوده و خواهد 
از  بود. »همبســتگی« می تواند بســیاری 
چالش های حیاتی را کنترل کند و اختلافات 
را تبدیل به فرصت نماید. امارات ســومین 
شــریک تجاری بزرگ ایران بوده، هست و 
خواهد بود. این شــراکت با رفتار سوء یک 
یا چند مقام از بیــن نخواهد رفت، چرا که 
مبتنی بر روابط اجتماعی بســیار تنگاتنگ 
بین مردم ایران و امارات است. این محصول 
ســال های درازی از روابط اجتماعی است. 

امارات نباید یک شریک تجاری مثل ایران 
را از دست دهد. فشار هایی که درسال های 
اخیــر امارات به تاجران ایــران وارد کرده 
انعکاس خوبی برای این کشــور نداشــته 
است. موضوع مهم دیگر حضور نظامی در 
یمن اســت. گرچه امارات پیشتر در قالب 
ائتــلاف آمریکا به افغانســتان نیرو اعزام 
کرده بــود، اما ورودش بــه یمن موضوع 
متفاوتی بود. یمن همســایه امارات است 
و متفاوت با افغانســتان و لیبی است. ورود 
نیرو های امارات و عربســتان به یمن یک 
اشتباه اســتراتژیک و تاریخی بود. امارات 
زودتر از عربســتان به این اشتباه پی برده 
و تلاش می کند خــودش را از پیامد های 
فاجعه بــار آن دور کنــد. اقداماتی هم در 
این راســتا انجام داده نیرو های خود را در 
یمن کاهش داده، اما هنوز به صورت کامل 
خارج نشده است، بیشتر از نیرو های مزدور 
اســتفاده می کند، اما در حوزه فرماندهی و 
مدیریت هنوز در یمن حضور دارد. امارات 

به نوعی درحال رها کردن عربستان بدون 
پشــتیبان و متحد منطقه ای در یمن است. 
این نکته مهمی است که مورد توجه ایران 
هم قرار گرفته و امارات را تشویق می کند 
که این رفتار تداوم یابد و اجازه دهد مردم 
یمن خودشان سرنوشتشان را تعیین کنند. 
این روزها اما چالش ویروس کرونا منطقه 
را به شدت تهدید می کند. این چالش مرز، 
نژاد، دیــن و مذهب نمی شناســد و همه 
جهــان را مبتلا کرده اســت. این بیماری 
بدون همبســتگی و همکاری کشور های 
جهان قابل کنترل نیست. تحولات رفتاری 
این ویروس برای دانشمندان آشکار نشده 
اســت و طول خواهد کشید تا راهی برای 
خلاصی از آن پیدا شود؛ بنابراین کشور ها 
باید با عقلانیت به مبارزه با آن بپردازند. چه 
کشوری بهتر از ایران که تجربه زیادی در 
رابطه با کرونا دارد. همچنین ایران تجربه 
بسیار بالایی در زمینه پزشکی دارد. اولین 
بیمارســتانی که در کشــور های همسایه 

ایجاد شــده بیمارستان ایرانیان بوده است. 
امارات از توان علمی و پزشکی ایران مطلع 
و مایل اســت از این توان اســتفاده کند. 
چالش مشترک دیگر میان ایران و امارات 
چالش قیمت نفــت و افزایش عرضه نفت 
خام در بازار جهانی است. هم امارات و هم 
ایران از این جهت متضرر می شــوند. این 
مسئله ای مشــترک برای همه کشور های 
منطقه خلیج فارس اســت. اگر این موضوع 
که اقتصاد همه کشور ها و رفاه ملت ها را در 
منطقه تهدید می کند، بارویه های خصومت 
آمیز و رقابت کاهنــده و مخرب ادامه یابد، 
مانند سوراخ کردن کشــتی است که همه 
بــر آن ســوارند. اما در خصــوص واکنش 
عربستان نســبت به تغییر سیاست امارات 
فعلا ســیگنال روشنی از ســوی عربستان 
صادر نشده و رسانه های سعودی همچنان 
بر طبل تبلیغــات علیه ایران می کوبند. این 
نشان می دهد هنوز تصمیمی جدی در این 

رابطه وجود ندارد.

گفتوگو

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری خراسان رضوی گفت: حرم مطهر رضوی در 
شــب های قدر همچنان بسته خواهد بود و مشتاقان می توانند از طریق برنامه زنده تلویزیونی 
از فرصت معنوی این شــب ها بهره مند شوند.حســن جعفری در حاشــیه چهل و چهارمین 
جلســه ستاد پیشگیری و مقابله با کرونا اســتان پیش بینی چند نقطه در سطح شهر مشهد 
مقدس و ســایر شهرستان های استان را یادآور شــد و افزود: به منظور بهره گیری از فرصت 
معنوی شــب های قدر مقرر شــد در نقاطی از اماکن عمومی و روباز با رعایت کلیه اصول و 
پروتکل های بهداشــتی مراسم این شب ها برگزار شــود.وی به اختصاص 22 مکان روباز در 

مناطق مختلف ســطح شهر مشــهد مقدس اشــاره و تصریح کرد: این مکان ها با همکاری 
شــهرداری مشــهد، هیات مذهبی و سایر دســتگاه های مرتبط در فاصله ساعات 21.30 تا 
30 دقیقه بامداد به برگزاری مراســم اقدام خواهند کرد.معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی 
اســتانداری خراسان رضوی همچنین تاکید کرد: با در نظر گرفتن جمیع جهات و با توجه به 
نظر ســتاد ملی مدیریت بیماری کرونا، حرم مطهر رضوی در شــب های قدر همچنان بسته 
خواهد بود و مشتاقان می توانند از طریق برنامه زنده تلویزیونی از فرصت معنوی این شب ها 

بهره برداری کنند.

حرم مطهر رضوی در 
شب های قدر بسته 
خواهد بود

به نظر می رســد کرونا با تمام چالش هایش فرصتی برای نزدیکی دولت هایی اســت که روابط ســردی با یکدیگر دارند. ایران و 
امارات تلاش می کنند از این فرصت بهره ببرند. از طرف دیگر امارات در مناسبات منطقه ای خود نیز تجدید نظر هایی کرده است. 
مذاکرات دیپلماتیک با دولت سوریه و همچنین آغاز روند خروج نیروهایش از یمن از جمله این اتفاقات است که از سوی ایران 
مثبت تلقی می شود. قاعدتا این اقدامات برای امارات راحت نیست این کشور، متحد اصلی عربستان است و عربستان فعلا هیچ 

نرمشی از خود نشان نداده است. قاعدتا عربستان از تغییر رویکرد متحد اصلی خود در منطقه خوشحال نیست
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راهکارهای بانکی برای جبران خسارات 
ناشی از کرونا

دبیرشـورای هماهنگـی بانک هـای خراسـان رضـوی گفـت: بـا توجـه بـه این کـه 
بسـیاری از واحدهای تولیدی در پی شـیوع کرونا نتوانسـتند فروشـی داشـته  باشـند 
و یـا صـادرات خـود را انجـام دهند ما پیشـنهاداتی دادیم تا بتوانیـم امتیازاتی در نظر 

بگیریـم کـه ایـن واحدهـا دچار تعدیـل نیرو و یـا محدودیت  نشـوند.
بـه گـزارش صبـح امـروزو به نقل از ایسـنا، حسـن مونسـان ارتبـاط بـا فعالیت های 
کـرد:  بیـان  اسـیب دیده  از کسـب وکارهای  در خصـوص حمایـت  بانکـی  شـبکه 
در حـوزه کسـب وکارهای خصوصـی دولـت نقطـه نظراتـی از مـا خواسـت و در 

حوزه هـای پولـی و بانکـی نظراتـی ارائـه دادیـم.
دبیرشـورای هماهنگـی بانک هـای خراسـان رضـوی خاطرنشـان کرد: یکـی از این 
نقطـه نظـرات، افزایـش رسـته های شـغلی بـود. در تبصـره قبلی که دولـت مصوب 
کـرده بـود، 10رسـته شـغلی مشـمول خسـارت دیدگان می شـدند کـه بـرای آنـان 
امتیازاتـی در نظرگرفتـه  شـده  اسـت، مادر حـوزه پولـی و بانکی به مـواردی برخورد 
کردیـم کـه خسـارت های زیـادی بـه آنان تحمیل شـده بود و شـغل آنـان، در میان 
10دسـته شـغلی وجـود نداشـت، بـا جمع بنـدی کـه داشـتیم و آن را بـه شـورای 
گفت و گـو ارسـال کردیـم، خوشـبختانه ایـن تعـداد از 10 رسـته شـغلی بـه 13عـدد 

افزایـش یافته  اسـت.
بـه  ماهـه ای  مهلـت سـه  دولـت  برگشـتی،  در خصـوص چک هـای  افـزود:  وی 
چک هـای برگشـت خـورده از تاریـخ 99.12.1 تـا تاریـخ 99.2.31 داده شـده و در 
ایـن مـدت، مشـمول محرومیت هـای بانـک مرکـزی نمی شـوند کـه مـا پیشـنهاد 

دادیـم ایـن مهلـت افزایـش پیـدا کند.
دبیـر شـورای هماهنگـی بانک هـای خراسـان رضـوی خاطرنشـان کـرد: در بحـث 
تامیـن اعتبـار، بـا توجـه به این کـه دولت ۷5 هـزار میلیارد تومـان اعتبار بـا نرخ 12 
درصـد بـرای ایـن مـورد در نظـر گرفتـه، ما در اسـتان رقم مـورد نیـاز را  پیش بینی 
کردیـم و اطـلاع دادیـم تـا خسـارت دیـدگان بتواننـد از کمک هـای مالـی بهره مند 

شـوند و نقدینگـی آنـان کـه به تهلیـل رفته جبران شـود.
مونسـان ادامـه داد: در بحـث تبصـره 18، بـا توجـه بـه این کـه بسـیاری از ایـن 
واحدهـای تولیـدی در پـی شـیوع کرونـا نتوانسـتند فروشـی داشـته  باشـند و یـا 
صـادرات خـود را انجـام دهند ما پیشـنهادات خـود را دادیم تـا بتوانیـم امتیازاتی در 
نظـر بگیریـم کـه این واحدهـا نیز دچـار تعدیل نیـرو و یـا محدودیت هایی نشـوند، 
البتـه ایـن تمام مشـکلات نیسـت و همـکاران ما در حال مطالعه و بررسـی هسـتند 
تـا دوبـاره جمع بندی شـود و مرحلـه به مرحله مشـکلات جدیدی کـه احتمالا با آن 
روبـرو خواهیـم شـد، پیگیـری و مجوزهایی کـه نیاز اسـت از دولت، بانـک مرکزی 

و سـایر دسـتگاه ها اخذ  شـود.
وی درخصـوص آسـیب به شـبکه بانکـی پس از بحـران کرونا تصریح کـرد: پس از 
کادر درمـان در حـوزه سـلامت، می تـوان گفـت شـبکه بانکـی به عنوان پیشـخوان 
نبـرد اقتصـادی بیش تریـن آسـیب را خصوصـا در حـوزه نیروی انسـانی داشـت که 
در اسـتان چنـد تـن از عزیـزان در اثر ابتلا بـه ویروس کرونـا جان باختنـد، با وجود 
این کـه شـعب بانک هـا، کانـون مراجعات بسـیار زیاد اربـاب رجوع و مشـتریان بود، 

امـا این فعالیت قطع نشـده  اسـت.
دبیـر شـورای هماهنگـی بانک هـای خراسـان رضـوی تشـریح کـرد: در خصـوص 
تسـهیلات معوقـه عـلاوه بـر آسـیب نیـروی انسـانی شـبکه بانکـی آسـیب های 
دیگـری نیـز دیـده  اسـت، بـرای مثـال بسـیاری از واحدهایـی کـه از تسـهیلات 
بهره منـد بودنـد نتوانسـتند اقسـاط خـود را بپردازنـد و ایـن موضـوع باعـث کاهش 
تـوان تسـهیلات دهی بانک هـا می شـود، گرچـه مـا در بانک ها تمام مسـاعدت هایی 

کـه لازم بـود بـرای کسـب و  کارها انجـام دادیـم.
وی همچنیـن در خصـوص علـت تعویـق زمـان توزیـع کارتخوان هـا عنـوان کـرد: 
کارتخـوان بایـد مدیریـت  شـده توزیـع شـود و کمبـودی بـرای کارتخـوان بـه آن 
شـکل وجـود نـدارد. بـا توجـه بـه شـرایط رفت وآمـد و قطعـی بـودن کسـب وکار و 
براسـاس قانـون بودجـه کارتخوان هـا توزیـع می شـود و بایـد ابتـدا مـورد بررسـی 
در ایـن خصـوص قـرار بگیـرد، امـا در شـبکه بانکـی مشـکل زیـادی بـرای تامین 
تجهیـزات وجـود نـدارد و هـر واحد اعـلام نیاز کنـد، به صـورت آنی انجام می شـود 
و ایـن تاخیـر، بیش تـر بـه علت تعطیلی کسـب وکارها و عادی نبودن شـرایط اسـت. 
ضمـن اینکـه بیـش از 80 درصـد صنوف کارتخـوان دارنـد و بسـیاری از صنوف نیز 
پـس از شـیوع کرونـا، بـه جهـت جلوگیـری از رد و بدل  شـدن پـول نقد مشـتاقانه 

بـرای گرفتـن کارتخـوان اقـدام کرده اند.

رانندگان توان تمدید بیمه شخص ثالث 
را ندارند

عضـو کمیسـیون عمـران مجلس گفت: در کشـور ما شـرکت های بـزرگ بیمه ای 
مشـغول بـه فعالیـت هسـتند، حال آن ها مـی توانند بـا هماهنگی با دولـت اقدام به 
ارائـه تخفیـف هـای بیمـه ای بـه ویـژه بیمه شـخص ثالث کنند تـا تمـام رانندگان 

بتواننـد از مزایـای ایـن بیمه ها اسـتفاده کنند.
مجیـد کیـان پـور بـا اشـاره بـه اهمیـت حمایت شـرکت هـای بـزرگ بیمـه ای از 
راننـدگان، گفـت: در دو ماهه اخیر با تعطیلی بسـیاری از مشـاغل و کسـب و کارها، 
مـردم بـرای کسـب درآمـد بـا مشـکلات بسـیاری مواجـه شـده انـد، ایـن مسـئله 
موجـب شـده کـه بسـیاری از شـاغلان نتواننـد از پس پرداخـت تعهـدات مالی خود 

از جملـه اقسـاط بانـک ها بـر بیایند.
نماینـده مـردم دورود و ازنـا در مجلـس شـورای اسـلامی ادامـه داد: ایـن مسـائل 
موجـب شـده که دولـت و بانـک مرکزی، بانـک ها را مکلـف به تعلیـق بازپرداخت 
اقسـاط تسـهیلات کننـد، همچنیـن بسـیاری از شـرکت های بـزرگ دولتـی، اجاره 
چنـد ماهـه مسـاکن و مراکـز فـروش را بخشـیدند، خوشـبختانه بـا این گونـه اقدام 

بخشـی از فشـارهای مالـی مـردم کاهـش یافت.
وی گفـت: یکـی از تعهـدات مالـی مـردم در شـرایط کنونـی خرید و پرداخـت بیمه 
شـخص ثالـث بـرای خودرو و موتورهای شـخصی اسـت، در شـرایط کنونـی اغالب 
خانوارهـا حداقـل یـک خودرو دارنـد و به صورت سـالیانه مجبـور به تمدیـد قرارداد 
بیمـه هسـتند، حـال این سـوال پیـش می آید کـه مردم در شـرایط فعلـی کرونایی، 
تعطیلـی کسـب و کارهـا و رکـود مشـاغل چگونـه بایـد حـق بیمـه شـخص ثالـث 
خـود را پرداخـت کنند.کیان پـور ادامـه داد: در شـرایط کنونـی شـاهد هسـتیم کـه 
در بسـیاری از کشـورهای خارجـی، شـرکت هـای بـزرگ بیمـه ای اقـدام بـه ارائه 
تخفیـف هـای بیمـه ای بـرای مشـتریان خـود کـرده انـد، این مسـئله هم بـه نفع 
شـرکت هـا بوده و هم به سـود بیمه شـوندگان اسـت. قطعـا عدم مراجعـه رانندگان 
بـرای خریـد بیمه شـخص ثالث مشـکلاتی را برای کشـور به دنبال خواهد داشـت، 
بـروز ایـن مسـئله موجـب می شـود کـه در صورت بـروز تصـادف جرحـی و فوتی، 
افـراد نتواننـد دیـه افـراد را پرداخـت کننـد و ایـن مسـئله زمینه سـاز افزایـش آمار 

زندانیـان را بـه دنبال خواهد داشـت.
عضـو کمیسـیون عمـران مجلس افزود: در کشـور ما شـرکت های بـزرگ بیمه ای 
مشـغول بـه فعالیـت هسـتند، حال آن ها مـی توانند بـا هماهنگی با دولـت اقدام به 
ارائـه تخفیـف هـای بیمـه ای بـه ویـژه بیمه شـخص ثالث کنند تـا تمـام رانندگان 

بتواننـد از مزایـای ایـن بیمه ها اسـتفاده کنند.

خبر

یک ممنوعیت درباره 
ثبت نام خودرو جدید

معاون وزیر صنعت با بیان اینکه با هدف جلوگیری از حضور سوداگران و دلالان در بازار خرید 
و فروش خودرو، خودرو ســازان مکلف شــدند برنامه فروش خود را به نحو خاصی ارائه کنند، 
گفت: کسانی که دارای پلاک جاری هستند نمی توانند خودرو ثبت نام کنند.عباس تابش، رئیس 
ســازمان حمایت مصرف کنندگان و تولید کنندگان از مردم خواست تا بازگشت قیمت ها به روال 
منطقی، از خریــد و فروش خودرو با قیمت های غیر متعارف پرهیــز کنند و تن به قیمت های 
حباب دار بازار خودرو ندهند.وی افزود: بر اســاس دستور رئیس جمهوری به وزیر صنعت، معدن 
و تجارت برای رصد بازار خودرو، امروز جلســه ای در ســازمان حمایت برگزار شد که امیدواریم 

مصوبات این جلسه بلافاصله بعد از تصویب در ستاد تنظیم بازار، به اجرا گذاشته شود.
معاون وزیر صمت گفت: بر اســاس مصوبات جلســه امروز، همه خودروســازان مکلفند برنامه 
ماهانه تولید خود را به ســازمان حمایت اعلام کنند و این تولید به دقت در بازه های ســه ماهه 
مورد رصد قرار می گیرد.وی افزود: با هدف جلوگیری از حضور سوداگران و دلالان در بازار خرید 
و فروش خودرو، خودرو سازان مکلف شدند برنامه فروش خود را به نحوی ارائه کنند که ضمن 
به صفر رسیدن حضور دلالان، دسترسی به سایت های فروش سهل الوصول باشد و امکان هک 

کردن این سایت ها و ثبت نام از روش های نامتعارف، وجود نداشته باشد.

خواب خرگوشی انحصارگران
آزادسازی واردات خودرو سبب شکستن انحصار در خودروسازی و ایجاد فضای رقابتی بین خودروهای داخلی و خارجی می شود

رئیسه  هیات  عضو   / اقتصاد  سرویس 
کمیســیون قضایــی و حقوقــی مجلس 
بــا تاکیــد بر اینکــه انحصــار در بخش 
خودروسازی باید شکسته شود، گفت: اخذ 
عوارض ســنگین از خودروهــای خارجی 
زمینــه رقابــت را از بین بــرده و مردم را 
مجبور بــه خرید خودروهــای بی کیفیت 
داخلی می کند.به گزارش صبح امروز و به 
نقل از خبرگزاری خانه ملت، جلیل رحیمی 
جهان آبادی با اشاره به افزایش سرسام آور 
قیمت خودرو هــای داخلی، گفت: هنگامی 
که عوارض  غیرمنطقــی را بر خودرو های 
خارجی با کیفیت و قیمت مناسب به عنوان 
یک دســتورالعمل در کشور اجرا می کنیم، 
زمینــه رقابت در اقتصــاد را از بین برده و 
مــردم را مجبور به خرید خودرو بی کیفیت 

داخلی با قیمت بسیار بالا می کنیم.
انحصار در بخش خودروسازی باید 

شکسته شود
نماینــده مردم تربت جــام، تایباد و باخرز 
در مجلس شــورای اســلامی، بــا بیان 
اینکه افزایش قیمت خودرو در شــرایطی 
کــه رقابتی وجــود ندارد، کامــلًا طبیعی 
اســت، افزود: مولفه هــای کیفیت، قیمت 
مناســب، خدمات پس از فروش و ایمنی 
در شــرایطی مفهوم پیدا می کنند که مردم 
حق انتخاب داشــته باشــند. اما متاسفانه 
مــردم حق انتخــاب دیگری جــز خرید 
خودروهای داخلی بی کیفیت ندارند. از این 
رو اگر دلالان هم قیمت خودرو را افزایش 
ندهند، خودروسازها و قطعه سازها افزایش 

می دهند.
ایجاد فضای رقابتی میان خودروساز 

داخلی و بین المللی 
این نماینده مجلــس ایجاد فضای رقابتی 
میان خودروساز داخلی و بین المللی را تنها 
راه برون رفت از بحران خودرو در کشــور 
دانســت و تصریح کرد: باید فضایی برای 

رقابت خودروســازهای داخلــی و خارجی 
فراهم کنیم و خودروساز داخلی یا با سطح 
کیفی و قیمت پایین خودروســازهای بین 
المللی رقابت کنند یا تعطیل شــوند. امروز 
در دنیایی نیستیم که سالیان سال مردم را 
وادار به خرید خودروهای بی کیفیت و بدون 
اســتاندارد کنیم و با به خطر انداختن جان 
هزاران نفر، پول را به جیب خودروســازها  

قطعه سازان و دلالان بریزیم.
خودروهای داخلی با پلتفرم 40 سال 

گذشته تولید می شوند
این نماینده مــردم در مجلس دهم تصریح 
کرد: برخی از خودروهــای داخلی مانند پژو 
بــا پلتفرمــی قدیمی و متعلق بــه دهه 80 
میلادی تولیــد می شــود. از طرفی خودرو 
پراید نیز به دلیل اســتاندارهای پایین ایمنی 
40 ســال اســت که در هیچ کشوری تولید 
نشــده و حق تردد ندارد.عضو هیات رئیسه 
کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس، افزود: 
باید اجازه دهیم خــودرو خارجی با عوارض 
متناســب، معقول و اندک وارد کشور شده و 
شرکت های دولتی و خصوصی خودروسازی 
به رقابت با آنهــا بپردازند. در صورت فراهم 
شدن این فرآیند پس از یک دهه، افرادی در 
کشــور می توانند در تراز جهانی و هم سطح 

کشورهای پیشرفته خودرو تولید کنند.
 مشکل اقتصاد با جادوگری و شعار حل 

نمی شود
وی با انتقــاد از اخذ عوارض ســنگین از 
خودروهــای خارجی ادامــه داد: چرا اجازه 
نمی دهیــد مــردم خودرو باکیفیت ســوار 
شوند؟ اقتصاد علم اســت و با جادوگری، 
سخنرانی و شعار مشــکلی حل نمی شود. 
قانــون اقتصاد مبتنی بــر عرضه و تقاضا 
است، بنابراین مادامی که رقابت و کیفیت 
را از تمام عرصه های خودروســازی حذف 
می کنیــم، باید انتظار قیمــت 90 میلیون 

تومانی پراید را هم داشته باشیم.

جهان آبادی با بیان اینکه تعیین تکلیف صنعت 
خودروســازی در کشــور باید از اولویت های 
مجلس یازدهم باشــد، گفت: تولید خودرویی 
پس از 40 ســال با کیفیــت و ایمنی که روز 
به روز کمتر می شــود، ظلم آشکار به مردم و 

اشتباه بزرگ در اقتصاد کشور است.
نبود خودروی جایگزین، پراید را در بازار 

گران کرد
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس 
می گوید از آنجایی که خودروی جایگزین 
پراید معرفی نشده، سوداگران فضا را برای 
سوءاســتفاده فراهم دیدنــد و قیمت ها را 
افزایــش دادند.محمدرضا منصوری گرانی 
خودرو در بازار، گفت: پرداخت ســود بابت 
از بانک هــا یکی از  تســهیلات دریافتی 
مشکلاتی است که خودروسازان در شرایط 
کنونی با آن دســت و پنجه نرم می کنند، 
از آنجایی که این شرکت ها از دریافت ارز 

دولتی نیز محروم هســتند و هر ساله باید 
دستمزد کارگران را افزایش دهند در نتیجه 

به دچار مشکل می شوند.
دولت دلالان بازار خودرو را نقره داغ 

کند
نماینــده مردم ســاوه و زرندیه در مجلس 
شورای اســلامی با بیان اینکه باید فاصله 
قیمــت خــودرو در کارخانــه و نمایندگی 
کاهــش یابد زیــرا این اختــلاف فاحش 
موجب فســاد اســت، افزود: سوءمدیریت 
های قبلــی موجب افزایــش هزینه های 
سربار شــده است.وی اظهار کرد: براساس 
نظریه های اقتصادی عرضه و تقاضا قیمت 
خودرو را تعیین می کند و از آنجایی که در 
شرایط کنونی عرضه خودرو به بازار کاهش 
یافته، سوداگران فضا را برای سوءاستفاده 
آمــاده دیدند، اگر دولت، ســوداگرای بازار 
خودرو را نقره داغ کند مشــکلات کنونی 

ایجاد نمی شود.
خودروی جایگزین پراید هرچه سریعتر 

معرفی شود
نماینده مردم در مجلس دهم با بیان اینکه 
باید خودروی جایگزین پراید هرچه سریعتر 
معرفی شــود، اضافه کــرد: از آنجایی که 
عرضه خودرو کاهش یافته ســوداگران به 
راحتی قیمــت ها را در بازار افزایش دادند. 
اگر خودرو جایگزین پراید معرفی نشــود، 
قیمت این خودرو در بازار  گرانتر می شود.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس با تاکید 
بر اینکه باید عرضــه و تقاضا خودرو مدیریت 
شــود، ادامه داد: تنها افرادی کــه به اینترنت 
پرسرعت دسترسی دارند می توانند در طرح های 
پیش فروش ثبت نــام کنند، مردم عادی نمی 
تواننــد در این طرح ها ثبت نام کنند، در واقع با 
این مکانیسم به افرادی که در طرح مذکور ثبت 

نام می کنند 60 میلیون تومان هدیه می شود.

معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری خراســان رضوی گفت: 9 طرح اشــتغال زا برای 5 
شهرستان خراسان رضوی در کارگروه امور زیربنایی به تصویب رسید.

بــه گزارش صبح امروز، احمد یزدان پناه اظهار کرد: در جلســه کارگروه امور زیربنایی، 
توسعه عشایری، شهری، آمایش سرزمین و محیط زیست استان، 3 طرح نیروگاه های 

خورشیدی دومگاواتی و یک مگاواتی در شهرستان سبزوار موافقت شد.
وی افــزود: همچنین طرح های نیروگاه خورشــیدی ۷ مگاواتی در بخش ســلامی 

شهرســتان خواف، نیروگاه خورشــیدی 10 مگاواتی در شهرســتان جویــن، نیروگاه 
خورشــیدی دومگاواتی در شهرستان خوشاب و طرح پرورش دام در شهرستان جوین به 

تصویب رسید.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری خراسان رضوی تصریح کرد: در این جلسه با دو طرح 

تولید محصولات بتنی و احداث ناحیه صنعتی برای شهرستان داورزن نیز موافقت شد.

مدیرتعاون روستایی اســتان خراسان رضوی گفت:پارسال 335 هزار تن انواع نهاده های دامی 
توســط شبکه تعاون روستایی استان بین دامداران استان توزیع شد.به گزارش صبح امروز 

و بــه نقل از ایرنا، ایرج ناصری  مقدم افزود: این میــزان توزیع نهاده در بین دامداران 
در ســال گذشته نسبت به سال قبل از آن رشد داشــته است.وی اضافه کرد: تلاش 
مجموعه اتحادیه ها و تشــکلهای تخصصی، اســتانی و شهرســتانی برای رفاه حال 
دامداران، توزیع انواع نهاده های دامی شامل جو، ذرت، سبوس، کنجاله سویا و خوراک 

دام بوده و خوشــبختانه این نهاده ها از تنوع مورد نیاز و به حجم کافی برخوردار است 
که تامین و توزیع شــده است.مدیر تعاون روســتایی استان خراسان رضوی گفت: توزیع 

نهاده های دامی به منظور دسترسی آسان دامداران به خوراک دام و کاهش قیمت نهاده ها و به 
منظور کوتاه کردن دست دلالان و واسطه ها صورت گرفته و به همه اتحادیه های تخصصی تاکید 
شده است از تمام ظرفیت های موجود برای تامین خوراک دام دامداران مناظق خود استفاده کنند.

 توزیع ۳۳۵ هزار تن انواع نهاده های دامی تصویب ۹ طرح اشتغال زا برای ۵ شهرستان

معاون امور اقتصادی استانداری خراسان رضوی گفت: قرار شده داکت هایی برای قرنطینه و ضد عفونی 
کردن متناسب با استانداردهای بهداشت جهانی در مرز ترکمنستان انجام و نظر طرف مقابل تامین شود 
که ما کار را شروع کردیم، ترکمنستان نیز همین کار را در خاک خود شروع کرده و امیدواریم ظرف 10 

روز آینده بتوانیم این داکت ها را ایجاد و مبادله کالا با اولویت ریلی را شروع کنیم.
به گزارش صبح امروز و به نقل از ایســنا، علی رســولیان با اشــاره به اینکه در شــرایط کرونا یکی از 
بخش هایی که می توان در آن اشــتغال ایجاد کرد، حوزه تولید است، عنوان کرد: ما باید امسال تحریک 
تقاضا داشته باشیم که در چند بخش اتفاق می افتد. بخش گردشگری امسال مشکل جدی دارد، بنابراین 
ســخت است که امسال با این شــرایط تحریک تقاضا ایجاد شود. بخش دیگر کالاهای داخلی است که 
بتوانیم مصرف مردم را افزایش دهیم که این کار نیز ســخت اســت، زیرا مصرف در بسیاری از کالاها 

کاهش پیدا کرده است.
رســولیان افزود: بخــش دیگر مربوط به صادرات اســت، به این دلیل که کشــورهای دیگر نیز همین 
مشکلات را داشته و کاهش تقاضا در کشورهای دیگر نیز وجود دارد، باید روی این حوزه تمرکز بیشتری 
کنیم تا ســهم ما از صادرات افزایش پیدا کند، بنابراین باید هزینه تولید، هزینه های حمل و نقل و سایر 

موارد را کاهش دهیم.
معاون امور اقتصادی استانداری خراسان رضوی ادامه داد: یک بخش نیز جایگزینی واردات است که این 
بخــش را به خوبی می توان مدیریت کرد. مــا الان کالاهای زیادی وارد می کنیم، به خصوص در زمینه 
نیازهای جدی بخش کشــاورزی مانند نهاده  های دامی، شکر، دان های روغنی و این محصولات که اگر 
بتواینم بهره وری را در روســتاها افزایش داده و توانمندســازی ایجاد کنیم، همچنین مردم روش هایی را 
اتخاذ کنند که نیازهای دام و بخش های دیگر را خودشان تولید نمایند، این واردات کاهش پیدا می کند و 
باعث می شــود تولید استان افزایش پیدا کرده و شغل های جدیدی ایجاد شود که نیازمند مطالعات جدی 

و اجرای دقیق این مطالعات است.
وی در خصوص وضعیت مرزهای اســتان، گفت: در زمینه صادرات و واردات، برای مرز ما با افغانستان، 
مرز دوغارون، مشــکلی ایجاد نشــده، البته به دلیل ســیل و برخی موانع در کوتاه مدت محدودیت هایی 
ایجاد شــده بود که مرتفع شد و اکنون صادرات و واردات وجود دارد. متاسفانه مرزهای ما با ترکمنستان 
و کشورهای آسیای میانه از مدتی قبل مشکل داشته، ابتدا تنها زمینی و بعد ریلی محدود و ممنوع شد.

رســولیان بیان کرد: رئیس جمهور مذاکراتی  با رئیس جمهور ترکمنستان داشتند و قرار شد پروتکل های 
مشترکی در مرزها داشته باشیم که در هفته گذشته سه جلسه هماهنگی با سفیر کشورمان در ترکمنستان 
داشتیم که در مشهد برگزار و قرار شد هم در بخش ریلی و هم کامیونی یا حمل و نقل زمینی، داکت هایی 
برای قرنطینه و ضد عفونی کردن متناســب با اســتانداردهای بهداشت جهانی انجام و نظر طرف مقابل 
نیز تامین شــود که ما در حال اجرای آن هســتیم و کار را شروع کردیم، ترکمنستان نیز همین کار را در 
خاک خود شــروع کــرده و امیدواریم ظرف 10 روز آینده بتوانیم این داکت هــا را ایجاد و مبادله کالا با 

اولویت ریلی را شروع کنیم.
معاون امور اقتصادی اســتانداری خراســان رضوی خاطرنشــان کرد: بخشــی زیادی از کالاهای ما به 
خصوص مواد غذایی به کشــور عراق صادر می شد که با ممنوعیت مواجه شده بود، طی چند روز گذشته 
در مرزهای عراق و پاکستان که به نوعی مرتبط با کالای صادراتی استان می شوند، رفع محدودیت هایی 

شده و مسیر سهل تر و بهتر شده است.

رئیس کل بانک مرکزی با بیان اینکه اقبال خوبی به بازار ســرمایه شــده است و جادارد که نقش بازار 
ســرمایه در تامین مالی افزایش یابد، گفت:  البته در بازار سرمایه مسئولان باید اقدامات احتیاطی لازم را 

در نظر بگیرند تا با مدیریت مناسب شاهد رشد مطمئن و منطقی باشیم.
به گزارش صبح امروز، عبدالناصر همتی در جلسه »نظام بانکی و جهش تولید« که با حضور معاون اول 
رئیــس جمهوری، مدیران عامل بانک ها و اعضای هئیت عامل در بانک مرکزی برگزار شــد، اقدام ها و 
دستاوردهای بانک مرکزی در حوزه های »سیاست پولی«، » اعتباری«، » ارزی« و »نظام های پرداخت« 
را تشــریح کرد و گفت: این دستاوردها با تلاش و کوشش مجموعه نظام بانکی و در سایه سیاستگذاری 
صحیح بانک مرکزی به دســت آمده اســت و در صورتی که از نظام بانکی حمایت شــود، دستاوردهای 
ســترگ تری در آینده شاهد خواهیم بود.رئیس شــورای پول و اعتبار در خصوص سیاست های اعتباری 
بانک مرکزی با تاکید بر اینکه بر اســاس این سیاســتگذاری به موضوع تولید توجه ویژه ای شده است، 
گفت: بانک مرکزی گام های موثری از جمله اعطای تســهیلات به شــرکت های پیشــران، بنگاه های 
کوچک و متوسط و شرکت های دانش بنیان در جهت حمایت از این بخش برداشته است و در همین راستا 

نیز به تأمین سرمایه بنگاهها وزنجیره تولید نگاه و حمایت ویژه ای شده است.
همتی در ادامه به دستاوردهای حوزه سیاست های پولی بانک مرکزی پرداخت و گفت: مهم ترین سیاست 
پولی مهار تورم و کنترل روند آن بوده اســت و این دســتاورد علی رغم شرایط تحریم و وضعیت خاص 

فروش و نرخ نفت به دست آمده است.
وی در خصوص تصمیم ها و سیاست های اتخاذ شده به منظور تامین صحیح کسری بودجه بدون تاثیر در 
نرخ تورم افزود: برای تامین کســری بودجه، تصمیم ها و برنامه های خوب و مناسبی اندیشیده و در حال 
اجراست که نمونه آن تصمیم به فروش اوراق بدهی برای تأمین کسری بودجه و استفاده از مکانیزم بازار 

باز توسط بانک مرکزی است که در شصت سال گذشته بی سابقه است.
رئیس کل بانک مرکزی با تاکید بر اینکه بانک مرکزی در زمینه سیاست های پولی ابزار قوی و مناسبی 
در اختیار دارد گفت: بازار باز مکانیزمی اســت که بانک مرکزی برای مدیریت بازار پول از آن به خوبی 
بهره گرفته اســت و خوشبختانه بانک ها و موسســات اعتباری نیز بدون فشار و ابزار دستوری، همراهی 

مناسب و مطلوبی با سیاست های بانک مرکزی در این زمینه داشته اند که جای تقدیر و تشکر دارد.
 رئیس شورای پول و اعتبار در ادامه با تاکید بر اینکه بانک محور بودن اقتصاد باید اصلاح شود، تصریح 
کرد: درحال حاضر مانده تســهیلات بانکی دو هزار میلیارد تومان است که نزدیک 90درصد تامین مالی 
کشــور به حســاب می آید و خوشبختانه اقبال خوبی به بازار سرمایه شــده است و جادارد که نقش بازار 
ســرمایه در تامین مالی افزایش یابد. وی افزود: البته در بازار ســرمایه مســئولان محترم باید اقدامات 

احتیاطی لازم را در نظر بگیرند تا با مدیریت مناسب شاهد رشد مطمئن و منطقی آن باشیم.
رئیــس کل بانک مرکــزی در حوزه ارزی تصریح کــرد: علیرغم کاهش درآمدهــای نفتی تحت تاثیر 
تحریم های ظالمانه و کاهش شــدید نرخ نفت، وضعیت ذخایر اســکناس ارزی مناسب و در تاریخ کشور 
بی ســابقه است، ضمن آنکه برای تامین کالاهای اساسی تمهیدات لازم پیش بینی شده و مشکلی وجود 
ندارد.وی در پایان به دســتاوردهای حوزه فناوری های نوین پرداخت و گفت: در حوزه نظام های پرداخت 
اقدامات مناسبی انجام شده است که مهم ترین آن کنترل جدی بر گردش پول ملی وجلوگیری جدی از 
پول شویی و اقدامات سفته بازانه در بازارهای مختلف به ویژه بازار ارز است و در مقابل، این گردش پول 

در خدمت فعالیت های مولد اقتصادی قرار گرفته است.
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محســن حاجی میرزایــی، وزیر آموزش و 
پرورش از بازگشــایی مــدارس در هفته 
آینده )۲۷ اردبیهشــت( بــا رعایت کامل 
پروتکل هــای بهداشــتی و فراهم کردن 
تمهیدات لازم در ضدعفونی کردن مدارس 
خبر داد. محســن حاجی میرزایی در جلسه 
ویدئو کنفرانس ستاد ملی مقابله با کرونا از 
بازگشایی مدارس از ۲۷اردبیهشت خبر داد. 
وی افزود: حضور دانش آموزان اجبار نیست 
و تنها برای رفع مشــکلات و سئوالات از 
معلمان می توانند به مدرسه مراجعه کنند. 

بازگشایی تمامی مدارس به جز استثنایی ها 
حاجــی میرزایی ادامــه داد: کلیه مدارس 
ابتدایی و متوسط )به جز کودکان استثنایی( 

از ۲۷ اردیبهشــت به منظور رفع اشکال و 
ارائه خدمات آموزشی به آن دسته از دانش 
آموزانی که به هر دلیل تاکنون نتوانسته اند 
از خدمات آموزشــی غیرحضوری، بهره مند 

شوند دایر خواهد شد. 
وزیــر آمــوزش و پــرورش با اشــاره به 
اســتمرار روش های آموزش غیرحضوری، 
از تلویزیــون و بســتر شــاد تصریح کرد: 
اســتفاده دانش آموزان از تمام یا بخشی از 
فرصت فراهم شده حسب نیاز و به صورت 

داوطلبانه خواهد بود. 
ارائه خدمات حضوری به دانش آموزان 

پایه دوازدهم تا دهم خرداد ماه 
وی گفت: بــا توجه به تعییــن تاریخ ۱۷ 

خرداد برای شروع امتحانات پایه دوازدهم، 
ارائه خدمات حضوری به دانش آموزان پایه 

دوازدهم تا دهم خرداد ماه خواهد بود. 
حاجی میرزایی با تاکید بر اهمیت سلامت 
دانــش آمــوزان در روزهای بازگشــایی 
مــدارس، تاکیــد کــرد: وزارت آموزش و 
پرورش تمهیدات لازم را برای ضدعفونی 
کردن مــدارس و رعایــت پروتکل های 
وزارت بهداشــت فراهم کــرده و باید در 
جهت توجیه و آموزش دانش آموزان اقدام 

کند. 
آغاز سنجش سلامت کلاس اولی ها از 

مردادماه 
وی در خصوص ســنجش سلامت دانش 

آمــوزان ابتدایــی افزود: برنامه ســنجش 
ســلامت جســمانی و آمادگــی تحصیلی 
دانش آموزان پایــه اول ابتدایی، با رعایت 
 جوانب بهداشــتی از مردادماه آغاز خواهد

 شد. 

بــه گزارش مرکز اطلاع رســانی و روابط 
عمومی وزارت آموزش و پرورش، شــایان 
ذکر است؛ دستورالعمل اجرایی این مصوبه 
توســط وزارت آموزش و پــرورش ابلاغ 

خواهد شد.

بازگشایی مدارس از هفته آینده 

سخنگوی وزارت بهداشت از شناسایی 1383 بیمار جدید مبتلا به کووید19 
طی 24 ســاعت گذشــته خبر داد. دکتر کیانوش جهانپور گفت: از دیروز 
تا 21 اردیبهشــت 1399 و بر اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، 1383 
بیمار جدید مبتلا به کووید19 در کشــور شناسایی شد.افزود: به این ترتیب 
مجموع بیماران کووید19 در کشــور به 10۷603 نفر رسید.جهانپور گفت: 
متاســفانه در طول 24 ساعت گذشــته، 51 بیمار کووید19 جان خود را از 

دست دادند. به این ترتیب مجموع جان باختگان این بیماری به 6640 نفر 
رسید.سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تا کنون 86143 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و ترخیص شــده اند.وی افزود:  26۷5 نفر از بیماران 
مبتلا به کووید19 در وضعیت شــدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.

بــه گفته وی، تا کنون 586 هزار و 699 آزمایش تشــخیص کووید19 در 
کشور انجام شده است.

1۳8۳ مبتلا به کرونا در 
روز گذشته

گزارش صبح امروز از برگزاری متفاوت آیین کوچه گردان عاشق:

عاشقانه ای در سکوت شبانه
امداد  مســتقل  جمعیت 
مردمی   – دانشجویی 
امــام علــی)ع( یک 
مــردم   ســازمان 
نهــاد، کاملًا مســتقل، 
غیرسیاســی و غیردولتی 
ســال  در  که  می باشــد 
13۷8 به صورت رســمی 
فعالیت خود را آغاز نمود.

مســئول کمیته شناسایی 
امام  جمعیت  مــددکاری 
علی مشــهد گفت: آیین کوچه گردان عاشق 
برای بیســت و یکمین سال متوالی در کشور 
و دهمین ســال متوالی در مشهد برگزار می 

شود. 
امروز،اســما روانخواه در  به گزارش صبــح 
مصاحبــه با خبرنــگار این رســانه پیرامون 
آیین کوچه پردان عاشــق افــزود: این آیین 
در شــب های احیای ماه مبــارک رمضان به 
تبعیــت از منش مولاعلی که حامی یتیمان و 

خانواده های محروم بوده برگزار می شود. 
وی تصریح کرد: امســال قصه فراتر از کیسه 
ها بوده و این آیین دو جنبه دارد: از یک ســو 
تلاشی اســت برای آگاهی بخشی به عموم 
جامعه در خصوص رنــج و درد خانواده های 
آســیب پذیر و از ســوی دیگــر حمایت از 
خانواده هایی که در شرایط سخت اقتصادی، 

اجتماعی و فرهنگی قرار گرفته اند.
فراتر ازطرح حمایتی یک روزه 

روانخــواه بیــان کــرد: کمیته شناســایی-
مددکاری جمعیت امام علی پس از شناسایی 
خانواده ها و برقراری ارتباط با آنها ســعی در 
بهبود وضعیت خانواده ها و جلوگیری از حادتر 

شدن وضعیت آنها دارد. بنابراین پس از آیین 
کوچه گردان عاشــق، خانــواده ها فراموش 
نمی شــوند. بلکه در پروســه ی مددکاری 
جمعیت قــرار می گیرنــد. وی در خصوص 
نحوه شناســایی توضیح داد: معمولا در گام 
اول مــا به شناســایی مطلعیــن و معتمدین 
محله می پردازیم. بعــد از برقراری ارتباط با 
معتمدین محله از انها درخواست می شود که 
اگــر خانواده ای با شــرایط ضعیف اقتصادی، 

فرهنگی می شناسند معرفی کنند. 
شناسایی افراد نیازمند

روانخواه ادامه داد: بعد از در اختیار قرار دادن 
لیست، بچه های کمیته شناسایی-مددکاری 
بــا آن خانواده ها ارتباط مــی گیرند. در این 
کمیته تمام شــاخص هایی که نشــان دهنده 
وضعیت خانواده است احصا شده و فرم هایی 
برای هر خانواده طراحی شده است و از طریق 

همیــن فرم ها که پس از شناســایی خانواده 
تکمیل می شــود، می توانیــم در خصوص 
نوع مداخله برای هر خانواده تصمیم بگیریم. 
برخــی از مولفه ها برای تیــم دارای اهمیت 
بالایی اســت. مثلا بحث اعتیاد کودک، کار 
کودک، خشونت خانگی و ... مولفه هایی بوده 
که اگر در یک خانواده مشــاهد شود، نیاز به 

اقدامات جدی از سوی کمیته دارد. 
وی تبیین کرد: کمیته شناســایی-مددکاری 
برای هر خانواده با توجه به شرایط خاص آن 
و معضلات موجود در آن خانواده، اقداماتی را 
در قالب تیم های مختلف مثل تیم بهداشــت 
و درمان، تیم اشتغال، تیم ثبت نام و ...دارد. 

مددکاری جمعیت تحت پوشش
مسئول کمیته شناســایی مددکاری جمعیت 

امام علی مشهد  اشــاره کرد: کار مددکاری 
این خانواده ها بســیار سخت بوده و گاهی به 
گره های کوری مواجه شده که باز کردن آن 
به هیچ طریقی ممکن نیســت. گاهی مجبور 
به اتخاذ تصمیم های ســختی شده و گاهی 
مجبور می شــویم فرزندی را از طریق دادگاه 
از خانــواده جدا کنیم چرا کــه با خطر مرگ 
روبرو ســت. گاهی مجبور می شــویم رنج و 
درد تــنِ نحیف کودکی را ببنیم که در دوران 
جنینی معتاد شده اســت و حالا وارد پروسه  

ترک شده است.
روانخواه گفــت: حدود 260 خانواده از طریق 
چهار خانه ی ایرانی جمعیت در سطح مشهد 
و در ســطح محلات مختلف مشــهد تحت 

پوشش این جمعیت هستند. 

کوچه گردانی متفاوت
وی در پایــان بیان کرد: امســال با توجه به 
شــرایط پیش آمده و حفظ سلامت خانواده ها 
و شهروندان، آیین کوچه گردان مانند هر سال 
و با حضور عموم مردم برگزار نمی شــود. اما 
بحث حمایت از خانواده ها در دو سطح انجام 
می شود. تمامی فرم  خانواده ها توسط اعضای 
کمیته شناسایی-مددکاری بازنگری شده است. 
اولویت خانواده ها احصا شــده است و امسال 
علاوه بر توزیع کیسه های مواد غذایی، سایر 
حمایــت ها مانند کمک هزینــه اجاره منزل، 
کمک هزینه درمان و کمک به اشتغال خانواده 
هایی که در دوران کرونا منبع درآمد خود را از 
دســت داده اند از جمله اقدامات جمعیت امام 

علی مشهد  است.

راه اندازی آرشیو الکترونیک در 
بیمارستان اکبر

رییـس بیمارسـتان تخصصـی کـودکان اکبـر از مراکـز زیـر پوشـش دانشـگاه علوم 
پزشـکی مشـهد از راه انـدازی سیسـتم آرشـیو الکترونیـک پرونـده هـای پزشـکی 

بیمـاران در ایـن مرکـز خبـر داد.
بـه گـزارش صبـح امـروز، دکتـر سـید علی جعفـری اظهـار کـرد: اجرای ایـن طرح 
موجـب کاهـش هزینـه هـا، کاهـش فضـای فیزیکـی نگهـداری اسـناد و سـرعت 
بخشـیدن بـه امـور جـاری، بازیابـی اطلاعات و دسترسـی سـریع، دقیق و آسـان به 
اسـناد و مـدارک شـده اسـت. راه انـدازی این سیسـتم همچنین موجـب جلوگیری و  

از بیـن رفتـن اطلاعـات بـه مـرور زمان نیز شـود.
وی افـزود: امـروزه  لـزوم مسـتند سـازی اسـناد، مـدارک و اطلاعـات یک سـازمان 
در اولویـت کاری تمامـی شـرکت هـا، سـازمان هـا و ارگان ها کاملا احسـاس شـده 
اسـت. حجـم زیـاد اسـناد، مـدارک و اطلاعـات موجـود و اشـغال بیـش از حـد فضا 
توسـط ایـن مسـتندات و نیز عدم دسترسـی سـریع، آسـان، دقیق و به موقـع به این 
اطلاعـات باعـث کاهـش ارزش و عـدم دسترسـی بـه موقـع آن هـا گردیده اسـت. 

امـکان جسـتجو  و بازیابـی اسـناد در  سیسـتم هـای سـنتی بایگانی وجـود ندارد.
رییـس بیمارسـتان تخصصـی کودکان اکبر اظهار کـرد: در آینده نزدیـک این قابلیت 
وجـود دارد که این سیسـتم امکان تعریف شناسـنامه اطلاعات اسـناد بـرای مدیریت 
بهتـر بـه همـراه زونکن بنـدی قدرتمنـد و تعریف بایگانـی های متعدد بـا مجوزهای 

دسترسـی مختلف راه اندازی شـود.
مدیـر بیمارسـتان تخصصـی کـودکان اکبـر نیـز ضمـن اشـاره بـه مشـکلات حـال 
حاضـر در ایـن خصـوص از قبیـل، حجـم  زیـاد پرونـده هـا، اشـغال بیـش از حـد 
فضـای فیزیکـی جهـت نگهـداری مسـتندات و پرونده ها و عدم دسترسـی سـریع و 
آسـان افـزود: با اسـتفاده از سیسـتم آرشـیو الکتریکی، تمـام پرونده هـای کاغذی در 
شـکل منظـم و دسـته بندی شـده بـه صـورت الکترونیکـی و دیجیتال وارد سیسـتم 
کامپیوتـری گردیـده و بـا تعیین میزان دسترسـی، در اختیـار کارکنـان و مدیران قرار 

مـی گیرد.
 دکتـر حسـین محسـن زاده اظهـار امیـدواری کـرد: اقدامـات انجـام شـده موجـب 

بهبـودی در رونـد انجـام امـور و رضایتمنـدی همـکاران گـردد.

پایان جولان کلاهبردار خیاباني  و 2 جوان 
پراید سوار در مشهد 

فرمانـده انتظامـي مشـهد از عملیـات  کلانتـري هـاي شـهید 13 و 42  ایـن شـهر 
بـراي دسـتگیري یـک کلاهبردار حرفه اي و 2 عامل سـرقت هـاي خیاباني خبر داد. 
بـه گـزارش صبـح امـروز، سـرهنگ »عبـاس صارمـي سـاداتي«در تشـریح ایـن 
خبـر گفـت: تیـم هـاي تجسـس کلانتـري شـهید نـواب صفوي مشـهد پـي گیري 
کلاهبـرداري هـاي خیابانـي را در دسـتور کار خـود قـرار دادنـد و بـا توجه به سـرنخ 

هـاي موحجـود، متهـم پرونـده را چهـره زنـي و تحـت تعقیـب قـرار دادند. 
وي افـزود: مامـوران کلانتـري 42 در ایـن ماموریـت ضربتي توانسـتند بـا همکاري 
یکـي از عامـلان نگهبانـي مجتمـع بـزرگ تجـاري ، متهـم را در حالـي کـه از یک 
شـهروند سـاده لـوح بـه بهانـه اخـذ وام جهیزیـه مبلـغ 100 هزارتومـان گرفتـه و 
مدارکـش را مـي گیـرد تـا موضـوع را پي گیـري کند و سـپس طبق نقشـه از طعمه 
خـود جـدا شـده و  قصـد داشـت از خروجي دیگـر این مجتمع متواري شـد دسـتگیر 

کردند. 
سـرهنگ صارمـي گفـت: متهـم 4۷ سـاله کـه سـابقه کیفري داشـته و بنابـر ادعاي 
خـودش جـا و مـکان مشـخصي نـدارد در تحقیقتـات اولیـه تاکنـون بـه 4 فقـره 
کلاهبـرداري از شـهروندان سـاده لـوح تحـت عنـوان پرداخـت تسـهیلات بانکـي ، 

تحویـل بـن ویـژه خریـد و ... اعتـراف کـرده اسـت. 
وي  بـا اشـاره بـه ایـن مطلب کـه تحقیقـات از ایـن کلاهبـردار خیاباني ادامـه دارد 
گفـت: شـهروندان عزیـز بایـد هوشـیار باشـند و در مواجهه بـا افرادي کـه در کوچه 
و خیابـان و یـا داخـل وسـایل حمـل و نقـل عمومـي و پارک هـا و مراکـز تجاري و 
تفریحـي  بـه آنهـا مراجعـه ووعـده و وعیـد تسـهیلات ویـژه و ... مي دهنـد مراتب 
را بلافاصلـه بـه فوریـت هـاي پلیسـي 110 اعـلام کـرده و فریـب ایـن گونـه افراد 

شـیاد را نخورند. 
وسایل سرقتي را در جمعه بازار مي فروختیم:

فرمانـده انتظامـي مشـهد در بخـش دیگـري از مصاحبـه خـود گفتـت: تیـم هـاي 
تجسـس کلانتـري 13 شـعهید هاشـمي نـزاد مرحله دیگـري از طرح تشـدید مقابله 

بـا سـرقت هـاي خیابانـي را در دسـتور کار خـود قـرار دادند. 
سـرهنگ صارمـي سـاداتي افـزود: پلیس در اجـراي این طـرح به راننده و سرنشـین 
یـک خـودروي سـواري پرایـد 111 کـه پلاک هـاي آن مخـدوش بود مظنـون و در 

حالـي کـه ایـن 2 جـوان قصد فرار داشـتند آنهـا را دسـتگیر کردند. 
ایـن مقـام انتظامـي گفـت: متهمـان و خـودرو به کلانتـري منتقـل و در بازرسـي از 
پرایـد 111مقادیري اموال مسـروقه شـامل قطعـات و لوازم خودرو ، یـک قواره چادر 
مشـکي،3 دسـتگاه گوشـي تلفن همـراه ، یک دسـتگاه پمپ موتور  و حـدود 50 متر 

کابـل برق و مخابرات کشـف شـد.

خبر

اعلام پایگاههای فعال اهدای خون در شبهای قدر
در ایام شــبهای قدر پایگاه هــای اهدای خون 
مشــهد مقدس از ساعت 21/00 تا 1:30  بامداد 
روز بعــد آماده پذیرش داوطلبــان اهدای خون 

است.
 با اشاره به کاهش اخیر ذخایر انواع فراورده های 
خونی اســتان از همــه مردم نیکــوکار دعوت 
گردیده تا با مراجعه به پایگاه ها و اهدای خون به 

کمک بیماران نیازمند بشتابند.
 با تاکید بر اینکه نیاز به خون همیشــه هست ، 
از داوطلبان ایثارگر اهدای خون درخواست نمود 
تا اهدای خون را منوط بر مناســبتها و از جمله 

شبهای قدر ننموده و با مراجعه در همه ایام سال به این اقدام خداپسندانه اهتمام ورزند.
در حال حاضر نیاز به همه گروه های خونی هســت، تاکید نمود کــه روزه داری با اهدای خون منافات 
ندارد و داوطلبان میتوانند ساعتی پس از افطار برای اهدای خون اقدام نموده و پس از آن تا سحر مایعات 
بیشتری صرف نمایند.  پایگاههای اهدای خون مشهد شامل پایگاه امام رضا ) ع ( واقع در میدان شریعتی 
) تقی اباد ( ابتدای خیابان دانشگاه – پایگاه شهید سلیمانی واقع در آزادشهر بین استقلال 2 و 4 –پایگاه 
شــهید کریمی واقع در بلوار شریعتی 28 منطقه قاســم آباد – پایگاه مهر واقع در منطقه ابوطالب نبش 
ابوطالب33 هستند . همچنین در گزارش روابط عمومی انتقال خون استان اعلام گردیده است که پایگاه 
اهدای خون شهرستان های قوچان ، تربت حیدریه ، سبزوار ، گناباد و نیشابور نیز در شبهای قدر ساعتی 

پس از افطار آماده پذیرش اوطلبان اهدای خون است.

کرونا درمان ندارد
مدیر توســعه و ارزیابی تحقیقات دانشگاه علوم پزشکی مشهد اظهار کرد: هنوز هیچ درمان قاطعی برای 
بیماری کرونا وجود ندارد و تنها درمان های حمایتی درمان استاندارد است و اقدامات درمانی دیگر بعنوان 

کارهای پژوهشی و درقالب مطالعات بالینی انجام می شود .
دکتر ســعید اسلامی خاطر نشــان کرد: در حال حاضر مجموعه ای از اقدمات در حال انجام است که ما 
فکر می کنیم ممکن اســت برای بیمار مفید باشد و برای هر کدام هم شواهد و فرضیاتی وجود دارد، اما 

نتیجه قطعی برای هیچکدام وجود ندارد.
وی افــزود : ما همه ی مداخلات ممکن را  در قالب یک ســری مطالعات و به ترتیب اولویت فرضیات 

بررسی می کنیم  و نهایتا به این نتیجه می رسیم که در درمان این بیماری کدام یک مناسبتر است .
دکتر اسلامی افزود: مجموعه ای از این مطالعات در  دانشگاه علوم پزشکی مشهد در جریان است و واقعا 
نه من و نه هیچکدام از همکاران در حوزه درمان نمی توانیم قاطعانه بگوییم کدام مداخله درمان قطعی 
و بهتر اســت . فعلا باید فقط  مطالعات انجام شــود ، داده ها جمع آوری و تحلیل شود تا نهایتا بتوانیم 
بگوییم کدام مداخله مناســبت تر است و حتی یک گام جلوتر برویم چون ممکن است یک مداخله برای 

همه  مناسب نباشد و برای گروهی از بیماران مناسب باشد.

عضو هیــات علمی دانشــگاه 
علوم پزشکی مشهد اظهار کرد: 
بیماران کلیوی که شرایط روزه 
داری دارند بهتر است با مراقبت 
بیشــتری در دو وعــده افطار 
وســحر غذای مناسب مصرف 
کننــد و در این مــدت مایعات 

کافی مصرف کنند.
دکتر اصــل زارع با اشــاره به 
اینکه توصیــه های کلی برای 
روزه داری افراد ســالم و بیمار 
وجــود دارد که بــا رعایت این 
اصول مــی توان از این فریضه 
الهی استفاده کافی را برد، خاطر 

نشان کرد: بیمارانی که تمایل به روزه داری دارند باید با پزشک معالج خود مشورت کنند چراکه تصمیم 
گیری برای روزه داری متفاوت اســت و بیمار در شــرایط آب و هوایی و با توجه به آمادگی بدن شرایط 

به خصوصی دارد.
وی با بیان اینکه با رعایت ضوابط روزه داری صحیح می توان از منافع ماه رمضان در راســتای سلامت 
جسمانی استفاده کرد، ابراز کرد: در زمان افطار عموم مردم و به خصوص بیماران از خوردن مایعات خیلی 
شیرین پرهیز کنند؛ بنابراین مصرف خرما به دلیل دارا بودن کربوهیدرات ها و فیبر و املاح ، ماده غذایی 

مناسبی است البته برخی از بیماران کلیوی باید در مصرف خرما محدودیت را رعایت کنند.
فوق تخصص کلیه و بیماریهای مجاری ادراری با اشــاره به اینکه از مصرف کافئین و قهوه باید پرهیز 
شــود ، تصریح کرد: خوردن سبزیجات ، میوه جات، غذاهای آب دار مثل سوپ، سبزی ها، سالاد، برای 
عموم مردم و به ویژه بیماران کلیوی مناســب است علاوه براین بیماران کلیوی باید از مکان های گرم 

پرهیز کنند تا بخاطر تعرق بالای بدن دچار کم آبی نشوند.
عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد با بیان اینکه بیماران کلیوی باید از زیاده روی در مصرف 
غذا در  افطار و ســحر پرهیز کنند ، بیان کرد:بیماران کلیوی از دریافت غذاهای فرایندسازی شده مانند 
سوســیس و کالباس و غذاهــای نیمه آماده پرهیز کنند و در مجموع غذاهای چرب، شــیرین، پرنمک، 

مصرف نکنند و به جای آن از غذاهای بخار پز، آب پز، گریل شده مصرف نمایند.
دکتر اصل زارع با اشاره به اینکه مناسب خوردن و آهسته خوردن دو اصل در مصرف غذا است که باید به 
این دو اصل در ماه رمضان توجه ویژه ای کرد، گفت: سریع خوردن مواد غذایی باعث مشکلات گوارشی 

برای فرد می شود و امکان روزه داری صحیح را برای فرد سخت می کند.
وی با بیان اینکه یک رژیم غذایی مناســب حاوی سبزی، میوه، نان سبوس دار، پروتئین ها، لبنیات کم 
نمک اســت، ادامه داد: استفاده از خیارشور، ترشی، زیتون شــور مناسب ماه رمضان نیست بنابراین باید 
در این ماه مبارک از مواد غذایی فیبر دار اســتفاده حداکثری داشــت و بین فاصله افطار وسحر تحرک و 

پیاده روی داشت.
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  امســال با توجه به شرایط 
پیش آمده و حفظ ســامت 
خانواده ها و شهروندان، آیین 
کوچه گردان مانند هر ســال 
و بــا حضور عموم مردم برگزار 
نشده و عاوه بر توزیع کیسه 
های مواد غذایی، سایر حمایت 
ها مانند کمــک هزینه اجاره 
منزل، کمــک هزینه درمان 
و کمک به اشــتغال خانواده 
هایی که در دوران کرونا منبع 
درآمد خود را از دست داده اند 
از جمله اقدامات جمعیت امام 

علی مشهد است

مفقودی
برگ ســبز و ســند کمپانی خودرو  وانت نیسان یخچالدار مدل 1388 به 
شماره پلاک ۷58 ص 26 ایران 32 شماره موتور 489562 شماره شاسی 
NAZPLI40T1L2012۷5 به نام خلیل احمدی بنکدار مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط میباشد.
مفقودی

جواز اسلحه شکاری گلوله زنی تک لول کالیبر 2۷0 ساخت ایران با شماره 
سلاح 2۷00462 به نام ملیکه دوستی مقدم فرزند کمال مفقود گردیده و 

از درجه اعتبار ساقط میباشد.
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خبرگــزاری ایرنا نوشــت: ۱۵ ســال قبــل وقتی واژه 
»پادکســت« به عنوان واژه ســال انتخاب شــد، تنها 
علاقمندان پروپاقــرص دنیای فناوری با آن آشــنایی 
داشــتند، اما این روزها با سرمایه گذاری برندهای بزرگ 
تجاری و آپلود فایل های صوتی از ســوی ســلبریتی ها، 
محبوبیت این رادیوی اینترنتی به اوج خود رسیده است.

پادکســت یا رادیــوی اینترنتی بــه مجموعه فایل های 
صوتی اطلاق می شود که در فضای آنلاین آپلود شده و 
کاربران می توانند با اســتفاده از برنامه ها و نرم افزارهای 

مخصوص به آن ها گوش کنند.
در سپتامبر سال ۲۰۰۰ اولین سیستم برای انتخاب، دانلود 
و ذخیره مجموعه محتوای صوتی بر روی کامپیوترهای 
شخصی و دستگاه های پخش صوتی قابل حمل عرضه 
شد. در ســال ۲۰۰۴ بود که با فراهم شدن دسترسی به 
سرویس اینترنت پهن باند و دســتگاه های الکترونیکی 
چــون آیپاد، تهیه و پخش ایــن فایل های صوتی برای 
اولین بــار در بین مردم رواج پیدا کرد. در همان ســال 
روزنامه نگار انگلیسی به نام باب همرزلی در مقاله ای با 
عنوان انقلاب شنیداری در روزنامه گاردین، برای اشاره 
به فعالیت این نوع رســانه صدامحور واژه پادکســتینگ 

را به کار برد.
محبوبیت سرویس رادیو اینترنتی به حدی رسید که واژه 
پادکســت در ســال ۲۰۰۵ از طرف لغتنامه آکسفورد به 
عنوان واژه ســال انتخاب شــد. در همین سال بود که 
توجه غول های فناوری به فرصت استثنایی که محبوبیت 
پادکســت ها فراهم کرده بود، جلب شــد. نســخه ۴.۹ 
ســرویس آی تیونز اپل با قابلیت پشتیبانی از پادکست، 
در همین ســال منتشر شد و از آن زمان، سخنرانی های 
هفتگــی جرج دبلیو بوش در فرمت پادکســت در اختیار 

علاقمندان قرار گرفت. 
پادکست و افزایش مخاطب در سطح جهانی

بازار پادکســت ها امروز بیش از همیشــه داغ است. به 
گزارش روزنامه گاردین، در حال حاضر بیش از ۹۰۰ هزار 
پادکست در مضامین مختلف از قبیل سیاست، تبلیغات، 

آموزش، ادبیات، علــم و هنر در اینترنت وجود دارد. ۲۲ 
درصد از مردم آمریکا در هفته دســتکم به یک پادکست 
گوش می کنند و ۵۱ درصــد از آن ها یعنی چیزی حدود 
۱۶۸ میلیون نفر، دســتکم یک بار در عمرشان استفاده 
از این رادیــو اینترنتی را تجربه کــرده اند. علاقمندان 
پروپاقرص این پدیده در انگلســتان نیز در هفته دستکم 

به ۷ پادکست گوش می دهند. 
در ایــن روزهای قرنطینه که شــیوع کرونا جلوی دیگر 
انــواع تولیــدات هنری را گرفته اســت، رشــد صنعت 
پادکســتینگ ادامه دارد. محبوبیت این رسانه صدامحور 
به جای جای جهان رســیده است. بنابر آمار، در یک ماه 
گذشــته ۵۸ درصد از مردم کره جنوبی یعنی بیش از ۳۰ 
میلیون نفر و ۴۰ درصد از مردم اسپانیا یعنی بیش از ۱۸ 

و نیم میلیون نفر پادکست گوش داده اند.

تمایل گسترده به محتوای صوتی
شــواهدی وجود دارد که نشان می دهد علاقه و اشتیاقی 
کــه افراد این روزها به این نوع رســانه صوتی نشــان 
می دهند بخشــی از یــک تمایل گســترده به محتوای 
صوتی است. یک تحلیلگر رســانه به تازگی با اشاره به 
محبوبیــت رادیوهای دیجیتال در خودروها، هدفون های 
داخل گوشــی و دستیارهای صوتی چون الکسا و گوگل 
هوم خاطرنشــان کرد که ما این روزها نسبت به گذشته 
اطلاعات بیشــتری را از طریق شنیدن دریافت می کنیم 
زیرا می توانیــم همزمان با گوش دادن به کارهای دیگر 

نیز برسیم.
به گفته وی، در آینده هرچه هدفون ها هوشمندتر شوند، 
به جای چشــم ها، گوش هایمان به مســیر اصلی برای 

برقراری ارتباط با اینترنت تبدیل خواهند شد.

البته این مربوط به آینده اســت و در زمان حاضر شــاید 
بزرگترین نشانه از دوران اوج پادکست ها، ورود مهره های 
بزرگی چــون برندهای تجاری و ســلبریتی ها به زمینه 
تولید و آپلود این فایل های صوتی باشــد. اسپاتیفای در 
سال ۲۰۱۹ با یک ســرمایه گذاری بیش از ۳۲۰ میلیون 
 )Gimlet Media( پوندی، اســتارتاپ های گیملت مدیا
و پارکســت )Parcast( که پادکســت تولید می کنند و 
انَکِر )anchor( از محبوب ترین پلتفرم ها برای انتشــار 
پادکســت  را خریداری کرد، کمپانی یونیورسال با شبکه 
آمریکایی ســاخت و انتشــار پادکســت با نام واندری 
)Wondery( قرارداد بســته است، شــرکت سونی نیز 
قرارداد مشابهی با شرکت تولید محتوای سامثیتگ الس 
)Somethin’ Else( منعقد کرده و بی بی ســی نیز که 
از قید محدودیت های قبلی در حوزه انتشــار پادکســت 
خلاص شــده، تمام تلاش خود را بر پلتفرم پادکست و 
 )BBC Sounds( محتوای صوتی بی بی ســی ساوندز

متمرکز کرده است.
بــه گفته هلن زالتزمن میزبان مجموعه پادکســت های 
The Allusionist یکی از قدیمی ترین پادکســت های 
مســتقل در انگلستان، سرمایه گذاری شرکت و برندهای 
تجاری بزرگ در زمینه پادکســتینگ با نشان دادن این 
که پادکست ها همگی توسط کارنابلدهای آماتور در گاراژ 
خانه ها تولید نمی شــود، باعث جلــب اعتماد مخاطبان 
می شــود.  افزون بر این، در کنار بسیاری از سلبریتی ها 
از جمله سو پرکینز نویسنده، بازیگر و کمدین انگلیسی، 
بردلی ویگینز دوچرخه ســوار حرفه ای انگلستان و مت 
لوکاس نویسنده و خواننده اهل انگلستان که این روزها 
به عرصه تولید و پخش پادکســت روی آورده اند، باراک 
اوباما رییس جمهوری سابق آمریکا و اعضای خانواده اش 
برای تولید پادکست های اختصاصی، با اسپاتیفای قرارداد 

امضا کرده اند.
فعالیت این چهره های شناخته شده در زمینه پادکستینگ 
را می توان عامل دیگری برای رشــد اخیر این رســانه 

دانست. 

رشد صنعت پادکستینگ

کشتی آلوده به ویروس 
کرونا سوژه مستند 

می شود

رادیو و تلویزیون ملی ژاپن )ان اچ کی( ساخت مستندی تحقیقاتی با موضوع 
کشتی تفریحی دایموند پرینسس که  به علت ابتلای تعدادی از سرنشینان 

آن به ویروس کرونا، بیش از دو هفته قرنطینه شد را کلید می زند.
به گزارش ایسنا و به نقل از وب سایت رسمی اتحادیه رادیو و تلویزیون آسیا 
و اقیانوسیه )ABU(، کشتی تفریحی »دایموند پرینسس« در ماه فوریه در 
بندر »یوکوهاما« واقع در ژاپن با 3۷00 مســافر به علت ابتلای تعدادی از 

مســافران چندین روز قرنطینه شد.این مستند به داستان تبدیل شدن این 
کشــتی سیاحتی به پایگاهی برای ابتلا به ویروس کرونا خواهد پرداخت و 

تجربیاتی که می تواند در بحرانی مشابه مفید باشد را بازگو خواهد کرد.
قرنطینه این کشــتی تفریحی 3۷00 نفــری با ابتلای بیش از ۷00 نفر به 
ویروس کرونا و جان باختن 13 نفر از سرنشینان در اثر ابتلا به این ویروس 

به اتمام رسید.

ثریا در اغما
مهیــن راد /  کتــاب »ثریــا در 
اغما« )1362( اثر اســماعیل فصیح 
که  است  مترجمی  و  داســتان نویس 
کتاب هایش در دهه شــصت و هفتاد 

جزو پر فروش ترین ها بود.
داســتان این کتــاب از زبان جلال 
آریــان، کارمند شــرکت نفت روایت 
می شــود. آن هــم در زمــان جنگ 
از جایی شــروع  داســتان  تحمیلی. 
می شــود که جلال برای بازگرداندن 
خواهرزاده اش ثریا که بر اثر سانحه ای 

در هنگام دوچرخه ســواری، در کما است، به پاریس می رود. آنجا با تعدادی دوست و 
آشنای قدیمی ملاقات می کند. افرادی که بنا به دلایل سیاسی و اقتصادی آن زمان 

ایران جلای وطن کرده اند.
»پاریس مامن سنتی و تاریخی ناراضیان تاریخ بشر است«.

 یکی از آنها لیلا آزاده عشق دوران جوانی اش است. جلال قبلا سکته مغزی داشته 
و مدام خاطراتی از جنگ و مرگ جلوی چشــمم ظاهر می شــوند. او با محفل های 
روشــنفکری ایرانی آشنا می شود که دغدغه های شان در مقابل دغدغه های مردم 

آن زمان ایران خیلی پوچ و عجیب و غریب به نظر می رسد.
»می گویــم: »لیلا، کســی که زندگی شــماها رو نــگاه می کنه اونجــا توی کافه 
دولانکسیون نمیتونه باور کنه شما هم در دنیا ممکنه دردی داشته باشید _ یعنی در 

مقام مقایسه با زندگی مردم توی آبادان و خرمشهر و...«.«
»اما هرکس فرمول جبر سرنوشت خودش رو داره، جلال...««

همانطور که در جای جای کتاب به آن اشــاره می شود، جلال در پاریس با اغمازده 
گان زیادی روبرو می شود.

»زندگی ســاده است. تو را از شــکم مادر می آورند اینجا. به تو امید و عظمت دنیا را 
نشان می دهند. بعد توی دهانت می زنند، همه چیز را از دستت می گیرند و می گذارند 

مغزت در کوما متوقف شود، صفر. انصاف نیست. »
علاوه بر این جلال باید به فکر تامین هزینه های بیمارستان ثریا باشد و... 

اسماعیل فصیح در این کتاب سعی کرده جنگ را از زاویه ی دیگری به خواننده اش 
نشان دهد. از زاویه مهاجران و فراریان از انقلاب و جنگ. و تفاوت دو دنیای آنهایی 

که رفتند و آنهایی که ماندند و جنگیدند را نشان دهد. 
در پایــان بخــش دیگری از کتاب را بخوانید: »بعد از یــک حد بدبختی، یا یک حد 
خوشــبختی، همه مثل هم می شــوند و آدم نمی تواند هیچ چیز را درست تشخیص 

بدهد. معلوم نیست کی بد است و کی خوب است… چون همه مثل هم اند.«

 تجلیل مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خراسان رضوی از پیشکسوت مداحی

مدیــر کل فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی خراســان رضوی به 
حسن  امام  ولادت  مناســبت 
مجتبی)ع( از استاد پیشکسوت 
مقبت خوان تجلیل و قدردانی 

کرد.
جعفر  امروز،  گزارش صبح  به 

مروارید، مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خراسان رضوی به مناسبت ولادت امام 
حســن مجتبی)ع( در ماه مبارک رمضان با اســتاد علی اکبر رحیمی منقب خوان و 

سحری خوان پیشکسوت دیدار و از فعالیت های این استاد پیشکسوت تقدیر کرد.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان رضوی گفت: منقبت خوانی میراث معنوی 
و فکری ماســت، هم مضامین معارف اهل بیت)ع( را زنده نگه می دارد و هم جنبه 

هنری دارد.
وی افــزود: ترکیــب این فرم و محتوی بــه مداحی های اصیل مــا کمک می کند. 
خوشــبختانه این استاد گرانقدر تربیت شاگرد هم داشته اند و تجربیات خود را به نسل 

جدید منتقل کرده اند.
اســتاد رحیمی که در این دیدار به مناســبت میلاد امام حسن مجتبی)ع( به منقبت 
خوانی پرداخت گفت: من برای آشــنایی با این ردیف های موســیقی بســیار زحمت 

کشیدم و اکنون حاضرم این آموخته ها را به نسل جوان منتقل کند.
مجتبی خان قیطاقی رییس انجمن موســیقی خراســان رضوی در خصوص معرفی 
اســتاد رحیمی بیان داشت: استاد رحیمی تنها مناجات خوانی است که به ردیف های 
موسیقی دستگاه های ایرانی اشراف کامل دارد، و از این هنر خویش به خوبی استفاده 

کرده است.
وی افزود: وجود اســتاد رحیمی موجب خیر و برکت اســت، ایشــان در حوزه تربیت 
شــاگرد هم کارنامه موفقی دارند و در کارگاه های آموزشــی انجمن هم حضور فعال 
داشــته اند و تجربیات خود را ارائه می کنند. در کشور مثل ایشان دو سه نفری بیشتر 
نیستند که هم مناجات خوان باشــند هم به ردیف های موسیقی دستگاه های ایرانی 

آشنایی کامل داشته باشند.

جزئیاتی از »قهرمان« فرهادی
اصغر فرهادی تازه ترین تجربه کارگردانی خود را با ســرمایه گذاری بخش سینمایی 

شبکه فرانسوی آلمانی آرته در شهر شیراز با بازیگران محلی و ناشناس می سازد.
به گزارش ســینما سینما، به نقل از سینه یورپ، نخستین و تنها فیلمساز ایرانی برنده 
اسکار که چهار پنج سال پیش »فروشنده« را در ایران و مشخصا شهر تهران ساخته 
بود، حالا برای تولید »قهرمان« راهی شــیراز می شود. نهمین فیلم فرهادی در مقام 
کارگردان به ســبک ساخته های اخیر او یک تریلر روانشناســانه است و بسیاری از 
نقش های اصلی آن را بازیگران محلی و ناشــناس شهر شــیراز و استان فارس ایفا 
می کنند.بخش ســینمایی آرته که یک شــبکه تلویزیونی فرانسوی آلمانی است، در 
تولید »قهرمان« مشــارکت می کند و البته فرهادی به ســیاق چند فیلم گذشته اش 
الکســاندر ماله-گی، تهیه کننده فرانســوی و شرکت ممنتو فیلمز را هم در تولید این 
پروژه کنار خود خواهد داشت. با توجه به شیوع کرونا در ایران و متوقف شدن بسیاری 
از پروژه های ســینمایی، باید دید فیلمساز ایرانی از چه زمانی »قهرمان« را در شیراز 

مقابل دوربین می برد.
فرهادی پس از بردن اسکار بهترین فیلم خارجی زبان با »فروشنده«، به اسپانیا رفت 
و »همه می دانند« را با حضور جمعی از بهترین های ســینمای این کشور چون خاویر 
باردم و پنه لوپه کروز ســاخت. فیلم در بخش مسابقه جشنواره کن به نمایش درآمد 
و نامــزد دریافت چند جایزه گویا از جمله بهتریــن فیلم و بهترین کارگردان بود. هر 
چند این فیلم 12 میلیون دلاری در گیشــه فقــط 18 میلیون دلار فروخت تا چندان 

موفق نباشد.

بررسی صبح امروز از اقدامات کانون فکری و پرورشی کودک و نوجوان در روزهای کرونایی؛ 

نقد شعر کودکانه در فضای مجازی
کــه  روزهایــی  در 
را  کــودکان  کرونا 
خانه نشــین کرده و 
تمام آموزش ها را به 
تعطیلی کشانده است، 
فکری  پرورش  کانون 
نوجوانان  و  کــودکان 
آموزش های  مشهدی 
خود را تعطیل نکرده و 
بیشتر کلاس های خود 
را به صــورت مجازی 

برگزار می کند.
بــا توجه به تعطیلی آمــوزش در روزها و 
ماه هــای اخیــر و پیش رو داشــتن ایام 
تابســتان که قطعا روزهای آســان و پر 
ترددی در کلاس های آموزشی و پرورشی 
نبوده به ســراغ مدیر کل کانون پرورش 
کودک و نوجوان اســتان خراسان رضوی 
رفتــه تا بــا او در خصــوص اقدامات و 
برنامه هــای کانــون برای ایــام تعطیلی 
کرونایی کودکان گفت و گویی داشته که 

در ادامه به آن می پردازیم.
مدیر کل کانون پــرورش فکری کودک 
و نوجوان اســتان خراسان رضوی گفت: 
از ابتدای اســفند ماه بــا تعطیلی آموزش 
و پرورش، مراکز کانون در ســطح استان 

خراسان و شهر مشهد نیز تعطیل شد.
به گزارش صبح امروز، ابراهیم زره ســاز 
فعالیت های  کانون،  مراکز  تعطیلی  افزود: 
کانون تعطیل نشده و تمام این فعالیت ها 
در فضای مجازی بــا همراهی والدین و 

فرزندانشان انجام شد.
دست ها، نجات بخش زندگی

مدیر کل کانون پــرورش فکری کودک 

و نوجوان اســتان خراسان رضوی تصریح 
پاک  بین المللی دست های  کرد: جشنواره 
با شعار” دســت های پاک، نجات بخش 
زندگی » از اسفند ماه شروع شده و اکنون 
در حال اجرا اســت که موضوعیت اصلی 
این جشنواره اهمیت بهداشت فردی و به 

ویژه بهداشت دست ها است.
زره ســاز ادامــه داد: ایــن جشــنواره با 
همکاری دانشگاه علوم پزشکی و سازمان 
بیمارســتان های ژنو در ســوییس برگزار 
شده و علت علت نامگذاری آن نیز بدین 
دلیل بوده که بیشــتر بیماری ها از طریق 
دســت ها منتقل می شــود ودکتر اعلمی، 
رییس بخش عفونی بیمارستان امام رضا 

دبیری این جشنواره را بر عهده دارند.
وی توضیــح داد: تــا کنــون  نزدیک به 
این جشــنواره از سراسر کشــور و حتی چندیــن هزار نقاشــی برای شــرکت در 

کشــورهای دیگر با موضوع دســت های 
نجات بخش ارسال شده که تمام مراحل 
شــرکت در این جشــنواره بــا توجه به 
وضعیت کشور و شــیوع اپیدمی کرونا به 

صورت مجازی است.
اوقات فراغت در فضای مجازی

زره ســاز اظهار کرد: آمــوزش که یکی از 
ســرفصل های کانون بوده در بستر فضای 
مجازی با حضــور مربیان کانــون فعالیت 
خود را با اســتفاده از ایــن فضا ادامه داده و 
آموزش را متوقف نکرده  و کلیپ های کوتاه 
آموزشــی را تولید و در فضــای مجازی در 
اختیار کودکان و نوجوانــان قرار می دهند.
وی تبیین کرد: علاوه بر ســایت رســمی 
کانون، فعالیت های ما در ســایت پیک امید 
و صفحات کانون در اینســتاگرام و تلگرام 
فعالیت کانــون و آموزش مجازی بارگذاری 

شــده و در اختیــار تمام افــراد در این رده 
ســنی قرار می گیرد و بســیاری از فیلم ها و 
انیمیشن های تولید شــده توسط کانون در 

سایت پیک امید بارگزاری شده است.
بارگزاری رایگان کتاب های آموزشی

وی بارگزاری کتاب های آموزشــی کانون 
در نرم افزار طاقچــه به صورت رایگان را 
یکی دیگر از اقدامــات کانون برای ایجاد 
فراغت در این روزهای کرونایی برشمرد و 
توضیح داد: بسیاری از کودکان در وضعیت 
کنونــی در کنار اســتفاده از آموزش های 
مجازی کانون اکنــون به مرحله ایجاد اثر 
رســیده به این معنا کــه ار اقداماتی را که 
در منزل انجــام داده کلیپ تصویری تهیه 
کــرده و برای ما ارســال می کنند و ما در 
رسانه ها نیز این اثرات را منعکس می کنیم.
مدیــر کل کانون پــرورش فکری کودک 
افزود:  و نوجوان استان خراســان رضوی 

تقریبا اعضای کانون با اســتقبال خوب و 
کمترین ریزش در فضای مجازی با کانون 

همراه شده و در کنار ما حضور دارند.
کارگاه مجازی شعر خوانی و قصه گویی

وی در خصــوص نحوه آموزش کانون در 
روزهــای کرونایــی و در فضای مجازی 
توضیح داد: مربیــان کانون به طور مثال 
نحوه ســاخت یــک کاردســتی را برای 
بــه صــورت تصویری  اعضــای کانال 
آموزش داده و اعضا نیز در ادامه با ساخت 
کاردستی های خود ما را همراهی کرده و 

در این آموزش با ما همراه می شوند.
زره ساز گفت: در همین روزهای تعطیلی، 
کانون کارگاه های شــعر و قصه گویی را 
با حضور اســاتید به نام برگزار کرده و در 
ایــن فضا اعضا به بازگویی شــعر و قصه 
خود پرداخته و این آثار توســط اساتید نقد 

و بررسی می شود.

/معرفیکتاب
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  در روزهای تعطیلی، 
کانون کارگاه های شعر 

و قصه گویی را با حضور 
اساتید به نام برگزار 

کرده و در این فضا اعضا 
به بازگویی شعر و قصه 

خود پرداخته و این آثار 
توسط اساتید نقد و 

بررسی می شود

روابط عمومی ســازمان ســینمایی اعلام کرد؛ پیرو اطلاعیه ستاد ملی مبارزه با کرونا مبنی بر 
امکان آغاز فعالیت های تولیدی کشور با رعایت ضوابط بهداشتی اعلام شده ستاد و با توجه 

به آغاز فعالیت آثار نیمه تمام دارای مجوز از این ســازمان به آگاهی متقاضیان دریافت 
پروانه ساخت می رساند که فعالیت شــوراهای بررسی و صدور پروانه ساخت، بزودی 
آغاز خواهد شــد و متقاضیان جدید می توانند مدارک مورد نیاز را در ســامانه سازمان 

سینمایی بارگذاری کنند.
ضروری است کلیه فعالیت ها براساس ضوابط اعلام شده ستاد ملی مبارزه با کرونا درباره 

واحدهای تولیدی انجام پذیرد و مسئولیت رعایت این ضوابط با تهیه کنندگان است.ایجاد 
شــرایط برای رعایت دســتورالعمل ها اعم از موارد مربوط به رفت و آمد گروه و فاصله گذاری 

حین فعالیت در زمره حقوق همکاران هر پروژه اســت کــه اطمینان داریم تهیه کنندگان محترم 
نسبت به اجرای آنها اهتمام لازم را خواهند داشت.

ضمنا در صورتی که ضوابط یادشــده رعایت نشــود هر یک از همکاران می توانند مراتب را برای 
رسیدگی فوری به اداره کل نظارت بر تولید و یا خانه سینما اطلاع دهند تا ضمن رسیدگی، تصمیم 

در باره ادامه یا توقف فعالیت پروژه مورد نظر صورت پذیرد.  

بعد از ظهر امروز در جلســه ای به ریاســت دکتر جهانگیری معاون اول ریاست جمهوری و با 
حضور ســیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامی که در نهاد ریاست جمهوری 

برگزار شــد، 35 هزار هنرمند از پرداخت حق بیمه خود در ایام کرونا در ســه ماهه اول 
سال معاف شدند.

به گزارش صبح امروز، به نقل از مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ 
و ارشــاد اسلامی، سیدحسین ســیدزاده مدیرعامل صندوق اعتباری هنر با اعلام این 

خبر، افزود: در این جلســه که هیات مدیره و مشاوران صنفی صندوق اعتباری هنر هم 
حضور داشــتند، مقرر شد هنرمندان در ماه های فروردین، اردیبهشت و خرداد از پرداخت 

سهم بیمه خود معاف شــوند.وی ادامه داد: بر اساس این موافقت، 35 هزار نفر هنرمند تحت 
پوشش صندوق اعتباری هنر مشمول این بخشودگی می شوند.

سیدزاده افزود: مبلغ اعتباری تخصیص یافته به این بخشودگی 350 میلیارد ریال است.
وی در عین حال تصریح کرد: این اقدام از این ماه )اردیبهشت( آغاز می شود و نیازی به مراجعه 
حضوری هنرمندان نیســت و صندوق اعتباری هنر تمامی اقدامات و مراحل این کار را انجام می 

دهد.

معافیت ۳۵هزار هنرمند از پرداخت حق بیمهآغاز به کار مجدد فعالیت های تولیدی سینمایی
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 رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان خراسان رضوی گفت: با توجه به 
ابلاغ قبلي دفتر مقررات ملي و کنترل ســاختمان وزارت راه و شهرسازي 
مبني بر معتبر بودن پروانه هاي اشــتغال به کار مهندسي، کارداني و معمار 
تجربي تا پایان اردیبهشــت ماه سال 99، به علت رعایت بهداشت عمومي 
جامعه و به منظور کنترل و پیشــگیري از شیوع ویروس کرونا، این مهلت 

تا پایان خرداد 99 تمدید شد.

محمد حسین شرکاء افزود: مهندسان، کاردان ها و معماران تجربي تا این 
تاریخ مي توانند نسبت به ارائه خدمات مهندسي اقدام کنند.

وی یــادآور شــد: همه  پروانه هاي اشــتغال به کار که حــد فاصل اول 
بهمــن 98 لغایــت آخر خــرداد 99 که اعتبــار آن پایــان خواهد یافت، 
 داراي اعتبار اســت بنابرایــن از مراجعه حضوري به ســازمان خودداری 

کنند.

اعتبار پروانه اشتغال 
به کار مهندسي تا پایان 
خرداد ۹۹ تمدید شد

کاهش 64 درصدی ورود و خروج مسافر از 
پایانه های مسافربری در اردیبهشت ماه

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری 
مشــهد گفت: میزان ورود و خروج مسافر در سال 
جاری نسبت به سال گذشته در بازه زمانی یکم تا 
نوزدهم اردیبهشت 64 درصد کاهش داشته است.

به گزارش صبح امروز، محسن شریعتی در رابطه 
ورود و خروج مسافر و وســیله نقلیه از پایانه های 
مسافربری، اظهار کرد: میزان ورود و خروج مسافر 
در بازه زمانی یکم الی نوزدهم اردیبهشــت 321 
هزار و 351 مسافر است، این در حالی است که در 
سال گذشــته این میزان 88۷ هزار و 909 مسافر 

بوده است.
وی افزود: بنابراین میزان ورود و خروج مســافر در سال جاری نسبت به سال گذشته 

64 درصد کاهش داشته است.
مدیرعامل ســازمان پایانه های مسافربری شهرداری مشــهد بیان کرد: تعداد وسیله 
نقیله در این بازه زمانی، 2۷ هزار و 56۷ دستگاه بوده و این در حالی است که در سال 

گذشته این میزان 54 هزار و 948 دستگاه بوده است.
شــریعتی خاطرنشان کرد: لازم به ذکر است که تعداد وسیله نقلیه در این بازه زمانی 

در سال جاری نسبت به سال گذشته 50 درصد کاهش داشته است.
گفتنی است : بیشتر ورودی و خروجی ها مربوط به شهرهای درون استان توسط مینی 

بوس و تاکسی های سواری کرایه ای است.

صدور607۵ مورد اخطار 24 ساعت رفع 
سدمعبر در محدوده منطقه هشت

شــهردار منطقه هشت مشهد گفت : ســد معبر باعث نازیبایی منظر شهری، ایجاد 
مزاحمت و تضییع حقوق شــهروندان می شــود و اجرای قانون رفع سدمعبر ضمن 
تامین و حفظ حقوق شهروندان سبب زیبایی معابر سطح شهر و نیز آرامش و آسایش 

آنان می شود.
به گزارش صبح امروز علی شیرازی افزود: انضباط شهری و احقاق حقوق شهروندان 
اولویت مدیریت شــهری است و متاسفانه پدیده سدمعبر،علاوه براینکه موجب برهم 
خوردن آرامش شهر وشــهروندان می شود ؛ یکی ازمشکلات اساسی شهرمحسوب 
می شــود و رفع آن یکی از وظایف اصلی شهرداری است.درهمین راستا و از ابتدای 
ســال جدید شــهرداری منطقه هشــت به منظور کاهش آلودگی محیط و افزایش 
رضایتمندی عمومی، با موارد سدمعبر برخورد و نسبت به جمع آوری وصدوراخطاریه 

لازم اقدام نموده است.
مهندس شیرازی درادامه با اشاره به آماده باش کامل نیروهای اجرائی بیان داشت :با 
توجه به بازدیدهای مکرری که توســط اداره خدمات شهری درسطح منطقه صورت 
گرفت و 6085 مورد اخطار 24 ساعت رفع سدمعبر صادر و همراه با جمع آوری ۷414 
مورد دستفروش ،2304 مورد چادر خواب و 1684 مورد جمع آوری اجناس به همراه 

صدور 8 مورد اخطار خودرو فرسوده و اخطار داربست بوده است .
 

اجرای عملیات روکش مکانیزه آسفالت 
در بلوار چمن  

معاون اجرایی شــهرداری  منطقه هفت از اجرای عملیات روکش مکانیزه آســفالت 
فرعی های بلوار چمن به متراژ ۷هزار  متر مربع خبر داد.

به گزارش  صبح امروز امیر ســیاووش حجازی با اعــلام این مطلب افزود: خیابانها 
و مســیرهای پر تردد از مهم ترین فضاهای عمومی و اجتماعی هســتند که امکان 
تعاملات اجتماعی، کار، تفریح را برای انســانها در شهر فراهم می کند. از همین رو 
توجه به کیفیت ســواره راه ها و مناسب ســازی آنها می تواند در ارتقاء رضایتمندی 

شهروندان و استفاده کنندگان از این گونه مسیرها تأثیر گذار باشد.
وی ارتقای کیفیت آسفالت معابر را یکی از عوامل بهبود زیرساخت های معابر شهری 
دانســت و تصریح کرد: فرعی های بلوار چمن شامل خیابان های چمن 28 تا 36 از 
جمله معابری است که عملیات روکش مکانیزه آسفالت به متراژ ۷000 متر مربع و با 

اعتباری بالغ بر 4 میلیارد و 200 میلیون ریال اجرا شد.
به گفته وی این طرح به منظور فراهم نمودن شــرایط مســاعد در گذرگاه ها برای 
شــهروندان و برطرف کردن نقائص و معایب عمرانی معابر با تلاش شــبانه روزی 

همکاران اداره فنی و عمران اجرا شد.
معاون فنی و اجرایی منطقه ۷ با اشاره به اینکه اجرای برنامه های عمرانی وخدماتی 
اعم از روکش آسفالت، ترمیم نوارهای حفاری، مرمت پلهای فلزی، هم سطح سازی 
دریچه ها و... از اولویت های اجرایی منطقه اســت، خاطرنشان کرد: تمام خیابان ها 
و محلات محدوده منطقه که نیاز به ترمیم و یا روکش آســفالت دارند، شناســایی و 

عملیات ترمیم و روکش آسفالت در این نقاط اجرا می شود.
حجازی در پایان رضایتمندی شــهروندان را ســرمایه و تکیه گاهی برای شهرداری 
برشمرد و گفت: تلاش مجموعه شهرداری بر این است که در کوتاهترین بازه زمانی 

با اتمام عملیات عمرانی خشنودی همشهریان را فراهم کند.

مدیرکل میراث فرهنگی خراسان رضوی خبر داد:

3هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان برای گردشگری کشور
و  گردشــگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
صنایع دستی خراسان رضوی از اختصاص 
مبلغ 3 هزار و 800 میلیارد تومانی با بهره 
12 درصد در راستای حمایت از تاسیسات 

گردشگری کشور خبر داد.
به گزارش صبح امروز ابوالفضل مکرمی فر  
در خصوص تسهیلات در نظر گرفته شده 
از ســوی دولت به حوزه گردشگری اظهار 
کرد: براســاس پیشــنهاداتی که از سوی 
وزارت میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری به دولت داده شد، بناست که 
از مبلغ ۷5 هزار میلیارد تومانی که به حوزه 
گردشــگری اختصاص یافته است، مبلغی 
بالغ بر 3 هزار و 800 میلیارد تومان با بهره 
12درصدی در راستای حمایت از تاسیسات 
گردشگری خراسان رضوی تخصیص پیدا 

کند.
وی ادامه داد: این موضوع در مرحله نهایی 
قرار دارد و به محض اینکه این تسهیلات 
نهایی و از ســوی وزارتخانــه به ما ابلاغ 
شود، ما نیز براساس دستورالعمل هایی که 
داده خواهد شــد، اقدامات لازم را در این 

خصوص انجام خواهیم داد.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری خراســان رضوی در خصوص 
فعالیت مجدد تاسیســات گردشگری بیان 
کرد: از این رو ما نیز جلســاتی را با ســتاد 
پیشــگیری از بیمــاری کرونا در اســتان 
برگــزار کردیم، در ایــن خصوص که اگر 
این اتفاق رخ دهد و بازگشــایی درب های 
حرم مطهر رضوی به اســتان اعلام شود، 
ما نیز براساس وظیفه خود و البته براساس 
پروتکل های بهداشتی که از سوی وزارت 
بهداشت به ما ابلاغ شده است و همچنین 
بر مبنای دستورالعمل هایی که وجود دارد، 
اقدامات لازم را در خصوص بسترســازی 
و آماده ســازی این تاسیســات در راستای 

پذیرایی از زائران خواهیم داشت.
مکرمی فر بیان کرد: امید است که با ابلاغ 
این اعلامیه از ســوی وزارت بهداشــت، 
درمان و آموزش پزشکی و ستاد پیشگیری 
از کرونا در کشــور اســتمرار تعــدادی از 
مسافران را داشته باشیم، زیرا این کار قطعا 
می تواند تا حدوی به جبران خسارات های 
وارد شــده به تاسیسات گردشگری استان 
کمک کند و نیز شــاهد باشیم که مجددا 

بتواند روال  چرخه تاسیسات گردشــگری 
عادی خود را طی کرده و به نقطه مطلوب 

دست پیدا کند.
زیان بیش از یک هزار و 6۷ میلیاردی 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 

دستی خراسان رضوی
وی در بخــش دیگری از ایــن گفت وگو 
در خصوص کســب و کارهایی که بر اثر 
بیمــاری کرونا دچار آســیب و خســارت 
شده اند، عنوان کرد: میزان خساراتی که به 
حوزه گردشــگری، صنایع دستی و میراث 
فرهنگی استان وارد شده است، مبلغی بالغ 
بر یک هزار و 6۷ میلیارد تومان است، این 
مبلغ خســارت وارد شده به 2 هزار و 650 
تاسیسات گردشگری در استان شامل هتل، 
و  دفاتر خدماتی  مهمانپذیر،  هتل آپارتمان، 
اقامتگاه بوم گردی، پروازهای  مســافرتی، 
مستقیم به مشــهد و گردشگری سلامت 

می شود.

مکرمی فــر اضافه کرد: بــا توجه به اینکه 
3800 کار در حوزه صنایع دستی در سطح 
اســتان وجود دارد، از این رو بخش دیگر 
این خســارات نیز که حــدود 25 میلیارد 
تومان اســت به حوزه صنایع دســتی وارد 

شده است. 
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری خراســان رضوی اضافه کرد: 
باوجود این خســارت ها نیــز بیش از یک 
میلیارد تومان خســارت در حوزه ورودی ها 
به اســتان وارد شده اســت و ما امیدواریم 
که هرچه زودتر این بیماری ریشه کن شود 
و در این صورت امید اســت بتوانیم شاهد 
فعالیت و پویایی حوزه گردشگری در سطح 
استان باشیم، البته گفتنی است که تمامی 

این آمار و ارقام، آماری تقریبی هستند.
رشد چشمگیر حضور زائران در دوران 

پساکرونایی
مکرمی فــر در ادامه تصریح کرد: از اول تا 

14 فروردین مــاه ســال 98، 13 میلیون و 
۷00 هزار زائر و مســافر وارد مشهد شدند، 
این در حالی اســت که امسال با توجه به 
شیوع بیماری کرونا پیش بینی می شود پس 
از پایان این بیماری شــاهد زائران زیادی 
نســبت به سال های گذشــته در خراسان 
رضوی باشیم که در این صورت این استان 
رنگ و بوی متفاوتی را تجربه خواهد کرد.
دســتی  فرهنگی، صنایع  میراث  مدیرکل 
و گردشــگری خراسان رضوی خاطرنشان 
کــرد: انتظار داریم پــس از اتمام بیماری 
کرونا شاهد شــکوفایی مضاعفی در حوزه 
گردشــگری داخلی باشــیم و مــا اعلام 
می کنیم کــه تمام آمادگــی لازم در این 
اســتان وجود دارد تا بتوانیم بیش از پیش 

میزبانی خوبی را از زائران داشته باشیم.
وی تاکیــد کــرد: همانطور کــه همه ما 
می دانیم استان خراسان رضوی متفاوت از 
سایر استان ها بوده است، اما امسال پس از 

پشت سر گذاشتن بیماری قطعا تفاوت های 
چشــمگیری را نسبت به سال های گذشته 
خواهیم داشت و شاهد حضور میلیونی زائر 
و مسافر خواهیم بود؛ چراکه امسال با توجه 
به شــیوع ویروس کرونا در کشور زائران 
و مسافران نتوانســتند برای زیارت به این 
استان سفر کنند و تعطیلات نوروزی خود 

را در خراسان رضوی داشته باشند.
مکرمی فر عنوان کــرد: از این رو همگی 
امیدواریم که هرچه زودتر دســتوری مبنی 
بر باز شــدن درب های حرم مطهر رضوی 
از سوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی و ستاد ملی پیشــگیری کرونا در 
کشور و البته استان به ما نیز ابلاغ شود که 
در این صورت تمام بخش های خصوصی 
استان در حوزه گردشــگری آمادگی لازم 
را در این راســتا دارند تــا بتوانند پذیرای 
میلیون ها مســافر و زائری که قطعا بیشتر 
از سال های گذشته نیز خواهند بود، باشند.

مدیر پایگاه میراث فرهنگی توس 
گفت: »ساخت وسازهای غیر مجاز 
به ثبت جهانی توس آسیب می زند، 
امــا اگر طرح تفصیلی ابلاغ و اجرا 
شود، به پرونده ثبت جهانی نزدیک 

خواهیم شد.«
به گــزارش صبح امروز احســان 
زهره وندی افزود: »در حال حاضر 
شــماره موقت ثبت جهانی گرفته 
شــده و پیش بینی شــده تا یک 
برنامه مدیریتی را برای سال آینده 

تهیه و بازنگری هایی در ضوابط حفظ حریم داشــته باشیم تا بتوانیم پرونده ثبت جهانی را تکمیل کنیم؛ 
زیرا این پرونده دارای استانداردهای خاص خود است.«

زهره ونــدی در رابطه با وضعیت طرح راهبردی و تفصیلی توس اظهار کرد: »این طرح در وزارت میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی مصوب و تایید شــده و برای ابلاغ و تایید نهایی به وزارت راه و 

شهرسازی ارسال شده که به محض ابلاغ، اجرایی خواهد شد.«
مدیر پایگاه میراث فرهنگی توس تصریح کرد: »به لحاظ کاربری و فیزیکی روی عرصه تاریخی، ساخت 
و ســازهایی غیر مجازی انجام شده است، البته این اتفاق با وجود تذکرات ما به شهرداری و مردم مبنی 

بر ممنوعیت ساخت وساز بر عرصه های تاریخی صورت گرفته است.«
زهره وندی یادآورشــد: »طــرح تفصیلی توس دارای برنامه های خاصی اســت و ممکن اســت تمامی 
ساخت وســازها پس از اجرایی شدن طرح نتیجه خود را از دســت بدهد؛ اما متاسفانه این ساخت وسازها 
وجود دارد بنابراین چنین مواردی ممکن است به ثبت جهانی ضربه وارد کند؛ اما اگر طرح تفصیلی ابلاغ 

و اجرا شود، به پرونده ثبت جهانی نزدیک خواهیم شد.«
گفتنی است: دشت کشف رود را می توان خاستگاه جغرافیای پیدایش ولایت توس قدیم در بستر همین 
دشت دانست که ولایت توس با چندین شهر بزرگ وبسیاری روستاهای دره ای وپای کوهی ودشتی را 
شــکل می دهد، نظیر طابران )شهر طابران بزرگ ترین مرکز فرهنگی ولایت توس محسوب می شده 
است که همان توس فعلی است که در24 کیلومتری مشهد قرار دارد(، شهر نوغان )که از دیگر شهرهای 
صدر اسلام بوده و امروزه این شهر در توسعه مشهد حل شده است(، شهر رادکان که خرابه های آن هم 
اکنون در ۷4 کیلومتری راه مشــهد- قوچان باقی اســت وشهر تروغبذ که امروز به طرقبه معروف است 

)واز شهرهای ییلاقی بوده است(.

میراث فرهنگــی،  رئیــس 
صنایع دستی  و  گردشــگری 
بردسکن گفت: »رباط کبودان 
مجموعه  یک  به  بردســکن 
گردشگری، خدمات اقامتی و 
پذیرایی و مرکز ترویج صنایع 

تبدیل می شود.«
احمد  امروز  به گزارش صبح   
صابــری زارع افــزود: »بــا 
اوقاف و  اداره کل  همــکاری 
امور خیریــه واگذاری این بنا 
به نتیجه رسید و کارگاه برای 
آغاز عملیــات اجرایی مرمت 
به ســرمایه گذار تحویل شده 

است.«
او ادامه داد: »این اثر ارزشمند 
ابتــدا مرمت خواهد  تاریخی 

شد و کارگاه مرمتی رباط کبودان نیز راه اندازی می شود.«
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی بردســکن با اشاره به شــرایط و ظرفیت های 
این منطقه از شهرســتان بردســکن و ظرفیت اظهار کرد: »روســتای کبودان به عنوان روستای هدف 
گردشــگری، در 12 کیلومتری شمال بردســکن، در بخش مرکزی و در حاشیه جاده بردسکن به سبزوار 

واقع شده است و در حال حاضر سه اقامتگاه بوم گردی در این روستا دایر است.«
صابری زارع با بیان این که رباط کبودان وقفی است، گفت: »این بنای تاریخی دارای پلان مربع شکل 

و شامل فضاهای حیاط مرکزی، ایوان ورودی، 12 اتاق در اطراف آن، اسطبل و نمازخانه و ... است.«
او افزود: »رباط کبودان از بناهای ارزشــمند تاریخی مربوط به دوره قاجاریه است که به شماره 2106 در 

فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسیده است.«
صابری زارع گفت: »رباط کبودان در روستای هدف گردشگری کبودان از توابع بخش مرکزی شهرستان 

بردسکن قرار دارد.«
  شهرســتان بردسکن در فاصله 265 کیلومتری جنوب غربی مشــهد، مرکز استان خراسان رضوی قرار

ند دارد.
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خراســان  اســتان  راهور  پلیس  رییس  خوافیان/ 
رضوی گفــت: بار ترافیکی ایجاد شــده در بزرگراه 
بابا نظر« صدمتری« به ســبب عملیات شرکت آب 

و فاصلاب است.
به گزارش روزنامه صبح امروز، ســرهنگ حمیدرضا 
دهنــوی در خصــوص ترافیک حدفاصــل پل فجر 
و میدان امام حســین‹ع‹ افزود: با توجه به عملیات 
حفاری که مربوط به شــرکت آب و فاضلاب بوده و 
حدود 3 الی 4 متر از حاشــیه بزرگراه را برای حفاری 
و عملیات لوله گذاری مســدود کرده که این موجب 

ایجاد بار ترافیکی در برخی از ســاعات شبانه روز در 
این محدوده شده است.

وی تصریــح کرد: همــکاران پلیــس راهنمایی و 
رانندگی اقداماتی را برای روان ســازی ترافیک این 
محدوده در ساعات پیک اندیشیده و انجام داده است.
ســرهنگ دهنوی بیان کرد: یکی از اقدامات پلیس 
راهنمایی و رانندگی استان در این زمینه، محدودیت 
و ممنوعیت ورود کامیون های این ســازمان به این 

محدوده است.
 وی بــار دیگــر فعالیت و عملیــات عمرانی در حد 

فاصل پل فجر و میدان امام حســین را علت ایجاد 
بار ترافیکی دانسته و ادامه داد: گاهی این ترافیک به 
محدوده پل رسالت نمی رسد اما گاها در ساعات پیک 
رفت و آند مردم این ترافیک تا میدان امام حســین 

نیز ادامه می یابد.
 رییس پلیس راهور اســتان خراسان رضوی تشریح 
کرد: لازم به ذکر اســت که در ساعات اوج مصرف، 
فعالیت ایــن ســازمان را متوقف کــرده و از ورود 
ماشــین های عمرانی بــه این محــدوده جلوگیری 

می شود.

ســرهنگ دهنوی خبــر داد: این عملیات 
نباید زیاد طولانی شده و تا انتهای 

ماه مبارک باید به اتمام برسد، 
چــرا کــه قطعا بعــد از ماه 
رمضــان این محــدوده بار 
داشته  را  بیشتری  ترافیکی 
و در صــورت امــداد این 
عملیــات حفاری و عمرانی 

بــار ترافیکی و گره ترافیکی 
شدیدی را مشاهده می کنیم.

آب و فاضلاب؛ عامل ترافیک بزرگراه بابا نظر مشهد

خبر
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تکلیف لیگ تا 24 ساعت 

آینده مشخص می شود 
ورزش ســه نوشت: ســتاد مبارزه با کرونا ظرف 24 ســاعت آینده جلسه 

سرنوشت سازی برگزار خواهد کرد.
در روزهایی که هنوز تکلیف برگزاری لیگ مشــخص نیست و هنوز مجوز 
آغاز تمرینات صادر نشــده است قرار اســت ظرف 24 ساعت آینده ستاد 

مبارزه با کرونا جلسه ای در مورد شروع تمرینات برگزار کند.

در این جلســه احتمالا از فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ نماینده حضور 
خواهند داشت و در مورد مجوز شروع تمرینات تصمیم گیری خواهد شد.

گفتنی اســت برخلاف شایعات به وجود آمده اراده سازمان لیگ برتر ادامه 
بازی ها اســت و به احتمال فراوان بازی ها از اواخر خرداد ماه آغاز خواهد 

شد.

امیر حاج رضایی معتقد است روشی که پدر 
آرات برای او در پیش گرفته اشتباه است و 
نیاز به کمی تغییر دارد و آرات باید بتواند در 

سن کودکی بچگی کند.
به گزارش صبح امروز ، در ســال های اخیر 
همیشه عادت کرده بودیم مسابقات فوتبال 
را با کارشناسی های امیر حاج رضایی تماشا 
کنیم ولی کارشــناس قدیمی فوتبال اکنون 
بیش از یک سال است که در هیچ برنامه ای 
حاضر نمی شــود و مدت ها بــود که ترجیح 
مــی داد درباره فوتبال حــرف نزند. پس از 
یک سال ســکوت امیر حاج رضایی دقایقی 
در یک برنامه لایو اینســتاگرامی سکوتش 
را شکست و درباره اتفاقات مهم این روزها 

کمی صحبت کردیم:
سلام آقای حاج رضایی، خیلی وقت بود شما را 
ندیده بودیم؛ ولی خوشحالم که به صورت آنلاین 
در خدمتتان هستیم و می توانیم اینجوری تصویرتان 

را ببینیم و درباره مسائل مختلف کمی گپ بزنیم.
من هم خدمــت شــما و هم میهنان عزیز 
عرض سلام دارم. خیلی خوشحالم که شما 
را می بینیم. به جــز ماجرای کرونا که ما را 
از هــم دور کرد و بین مــا فاصله انداخت، 
مسائل دیگری هم بود که یک مقداری در 
من تاثیر گذاشــت که فاصله بگیرم ولی به 
هرحال خیلی علاقه مند هستم که از طریق 
خبرآنلاین صحبت کنــم؛ دیگاه هایم را به 
جامعه منتقــل کنم و همین ابتدا از شــما 

سپاس گزارم.
این  درباره  صریح  خیلی  می خواهید  *ممنون، 
دوری یک سال خورده ای خودخواسته شما صحبت 

کنیم؟ فکر کنم یک سال شده باشد.
سیزده ماه.

*بله، فکر کنم همه چیز به آن شب کذایی برگشت 
که شما ناگهان در دوربین برنامه فوتبال برتر ظاهر 

شدید. درست است؟
بله، به طور کلــی می توان گفت که به این 
موضوع که اشاره کردید ربط داشتو مسائلی 
که پشــت سرش پیش آمد و من ماندم بین 
این که شرافتم را انتخاب کنم یا عشقی که 
به فوتبال دارم. 65 ســال با فوتبال زندگی 
کردن یک عمر است؛ عمری طولانی. الآن 
که با شما صحبت می کنم، آقای عشوندی 
نه قصد لــوس کردن خــودم را دارد و نه 
می خواهم مظلوم نمایی کنم. من در بخش 
پایانی عمرم هستم و باز هم تلاش می کنم 
با شرافت زندگی کنم و همیشه شرافت را به 
چیزهای دیگــر ترجیح داده ام. این که چقدر 
موفق بوده ام، قضاوتش با جامعه است و در 
واقع از دیدگاه من مطرح می شــود و جامعه 
قضــاوت می کند که این آدم چقدر در گفتار 
و رفتارش صادق بوده است. من می خواهم 

ابتدا از شما یک اجازه ای بگیرم.
*جان.

ابتدای امــر یک ادای احترامــی به عادل 
فردوسی پور کنم.

*چقدر خوب.
بلــه در همین شــروع می خواهــم بگویم 
عادل انســان فرزانه ای است که مانند آب 
جاری است و در مسیر خودش همه را بدون 

هیچ چشمداشــتی ســیراب می کرد و این 
فوق العاده باارزش اســت. حالا من خطابم 
مســتقیم به خودعادل است که انشالله بعد 
تنظیم این برنامــه بتواند آن را ببیند، چیزی 
ندارم که به او بدهــم، خودش می داند چه 
عشــقی به او دارم. آمدم، نشســتم و گفتم 
من چه چیزی را به عــادل تقدیم کنم، در 
این دورانی که از فوتبال که عشــق اوست 
دوره شده و همه ما می دانیم که چه عشقی 
بــه فوتبال می ورزید و هنــوز هم می ورزد. 
بخشــی از شعر سیدعلی صالحی را انتخاب 
کردم تا به او تقدیــم کنم. این را به عادل 
فردوسی پور عزیر تقدیم می کنم. نامه ام باید 
کوتاه باشد، ساده باشد؛ بی حرفی از ابهام و 
آینه؛ از نو برایت می نویسم. حال همه ی ما 
خوب اســت؛ اما تو باور نکن! این چند خط 
را برای عادلی نوشتم که دلتنگ او هستم و 
خیلی ها مثل من دلتنگش هستند و امیدوارم 
روزی برگردد چون نیاز جامعه اســت. یک 
شخصیت فرهنگی برجســته و پاک. آقای 
عشوندی من اولین بار از جامعه ژورنالیستی 
واژه زرد را شــنیدم. بعد این را تعمیم دادم 
به آدم ها و رفتارها و نوشــته های زرد. .ولی 
واقعــا برنامه نود، برنامه ســفیدی بود و ما 
می دانیم سفید در همه فرهنگ ها نماد پاکی 
است و به همین دلیل برای فوتبال آلوده ما 
چیــز کمی نبود. برای خودش و خانواده اش 
آرزوی ســلامتی می کنــم و امیــدوارم در 
عمری که از من باقی مانده بازگشــتش به 

صحنه را ببینم.
*در زمان اوج بحث های کرونا، در فوتبال یک 
و  استقلال  پیشکسوتان  بین  بزرگ  دعوای خیلی 
حسن  و  جباری  علی  آقای  داد.  رخ  پرسپولیس 
روشن در یک طرف و دوستان پرسپولیس در طرف 
مقابل که خودشان باید الگو باشند سر یک نوشته 
کوتاه که شاید واقعا هم درباره تیمسار خسروانی 
درست نبود و تبدیل شد به یک کری مدرسه ای 
سن پایین. از یک طرف اتهاماتی که به خدابیامرز 
و  افتاد  اتفاق  که  ماجراهایی  و  زدند  بهزادی 
خود شما بهتر در جریانش هستید. کمی درباره 
میان  از  این صحبت کنیم؛ آیا ساواک آن زمان 
اتهامات  این  و  داشت  رسمی  عنصر  ورزشکاران 
از دو طرف وارد است و آیا آقای خسروانی در 
حقیقت در فوتبال دخالتی نکرده است؟ کاری به 

خارج از فوتبالش نداریم.
ببینید مــا نوجوان بودیم که به ورزشــگاه 
امجدیه یا شیرودی می رفتیم و مسابقات را 
می دیدیم. چیزی که از جامعه و تماشاگر آن 
زمان می شنیدیم این حرف بود که شاهین 

مردمی است و تاج وابسته به قدرت.
*تیم حکومتی بوده است.

بله، به این صورت خب طبیعی اســت که 
وقتی ژنرالی در راس یک باشگاهی است، 
این ظــن در میان افرادی کــه آگاهی و 
اطلاعات ندارند می توانــد به وجود بیاید. 
چیزهایی که می گویم وقایع نگاری است و 
هیچ قضاوتی نمی کنم. چون ما هم آن قدر 
بچه بودیم که درک درســتی نداشتیم. در 
آن دوران مرحوم دکتر احتشــامی شاهین 
را اداره می کردنــد؛ ایشــان تحصیل کرده 

بودند و در رشــته تعلیم و تربیت دکتری 
داشــتند و به جایی رسید که نام شاهین را 
با مکتب می بردند و مکتب  شــاهین بود. 
تحصیلات در اولویت قرار داشــت و بعد 
ورزش در جای خودش قرار می گرفت. از 
آن سو آقای خســروانی درواقع به ورزش 
ایــران خدمت کرد. در ســاخت و ســاز 
ورزشــگاه بزرگ آزادی نقش ایشان قابل 
انکار نیست؛ در توسعه باشگاه های تاج در 
است.  پررنگ  ایشــان  نقش  شهرستان ها 
صحبت هایی که می کنم خارج از مســلک 
و ایدئولــوژی هردو عزیزی اســت که از 
دنیا رفته اند. مــا بحث ایدئولوژیک نداریم 
که چه گرایش فکری داشــتند یا در تقابل 
باهم بودند. دهه ها نوردیده شــد، طی شد 
و این داســتان ها به راه بــود تا این که به 
انقلاب رســیدیم و نام تاج تغییر کرد که 
همان طور که می دانید قبلا هم یک بار از 
دوچرخه ســواران به تاج تغییر کرده بود و 
این بار نام این تیم به استقلال تغییر کرد. 
در پرســپولیس هم تلاش شد نام پیروزی 

به این تیم چسبانده شود که نهایتا با یک 
درایتی همان پرسپولیس باقی ماند. تقابل 
این دو تیم درواقع تقابلی نبود که فقط در 
زمین فوتبال رخ دهد، بلکه در عرصه های 
مختلــف اجتماعی هم این مســئله وجود 
داشت و در یک برهه ای باشگاه شاهین به 
همراه چند باشگاه بسته شندد، در دورانی 
که آقای خسروانی متصدی سازمان تربیت 
بدنی بود و این ظن قوی تر شد. حالا واقعا 
آنچه کــه رخ داده شــنیده ها و مطالعات 
بنده اســت که روزنامه هــای آن دوران را 
می خواندم؛ اطــلاع دارید که دوتا روزنامه 
بیشــتر نداشــتیم. مجله .... ...... .  ما این 
اطلاعــات را فقط نقل قــول می کنیم و 
من بازهم تاکید می کنــم قضاوتی درباره 
آن نــدارم. قضاوت باید بــر پایه آگاهی و 
اطلاعات باشد که من آن آگاهی را ندارم. 
اما به نظر من این ها اولویت اول نیســتند. 
مهم آنچه که رخ داد و همان دوستانی که 
نام بردید هستند که افتخار آفرینی کردند، 
بازی ملی کردند و گل زدند. ســال 1964 
این دو تیم شــاکله تیم ملی ما را تشکیل 

دادند و برای اولین بار ما به المپیک توکیو 
رفتیم و باز ماجراهایی رخ داد که شــش 
بازیکــن ارزنــده تیم ملی کــه متعلق به 
شاهین بودند از تیم ملی کناره گیری کردند 
و هرگز این ها از تنش ها رها نشدند. الآن 
برخی از آن ها به مهمانــی خاک رفته اند 
و در این دنیا نیســتند و این جا دوتا مساله 
وجــود دارد: 1- بــدون آگاهــی قضاوت 
نکنیــم، 2- به رفتگان احتــرام بگذاریم؛ 
ولــو این که در دوران حیاتشــان مقابل ما 
بودنــد و در آن دوران  رقیــب ما بودند و 
ولو این که کارهایی هم کرده باشند که ما 
دوست نداشته باشــیم. این بحث ها و این 
نوع تبادل ادبیات بین بازیکنان بزرگ آن 
دوره اصلا برای من هضم شــدنی نیست. 
من بــازی آقای جباری را خیلی دوســت 
داشتم. یکی از ارکان تیم ملی بود و ستون 
باشگاه استقلال بود. رواج این نوع ادبیات 
به نظر من به سود جامعه ما نیست. از نظر 
اخلاقی و انســانی مردود است. این که ما 
بیاییم و نبش قبــر کنیمو فلانی این گونه 
بوده درست نیست. این ها تمام شده و رفته 

است.
*یکی دیگر از بحث های داغ ماجرای پسربچه ای 
رقم  او  برای  که  اتفاقاتی  که  است  آرات  نام  به 
شبکه های  بحران  یک  به  تبدیل  و  می خورد 
اجتماعی شده است. بحث های مختلفی هم هست، 
تب بالایی که پدرش برای اینکه نشان بدهد پسر 
استعداد بالایی دارد که واقعا هم می توان گفت 
یک استعداد خاصی در وجودش هست ولی از یک 
طرف اینکه بحثی که همیشه بوده که بچه هایی مثل 
او بچگی نمی کنند و قبلا هم داشته ایم. بچه هایی 
چیزهای  یا  می دادند  یادشان  شعر  که  بودند 
دیگر که داشتیم و خودمان هم در سنین کودکی 
یادمان است که حتی در تلویزیون هم بارها از این 
پدیده ها داشته ایم. اگر اشکالی ندارد کمی درباره 
آرات و پدیده هایی مثل آرات صحبت کنیم. بچه 
از همان موقع مثل یک  باید  یا  باید بچگی کند 

ماشین برای روزهای بعد تربیتش کنیم؟
آفای عشوندی خوشبختانه شما پدر هستید 
و می دانیــد همــه پدرها حــس خاصی به 
فرزندشــان دارند و ایــن را درک می کنید. 
غریــزه ای که خداوند در وجــود پدر و مادر 
می می گذارد بر کســی پوشــیده نیســت. 
این عشقی که آفای حســینی به فرزندش 
می ورزد قابل درک است ولی من انتقادی به 
روش او دارم. البته اطلاعات من رســانه ای 
ســات و اگر خدایی نکرده صحت ندارد، به 
من ارتباطی ندارد. بحثی که مقداری ســر و 
صدای اســتعداد آرات در کشورمان پیچید، 
مثــل خیلی از چیزها رفته رفتــه به ادبیات 
ســخیف گرایش پیدا کرد. ایشــان از آقای 
کریمی توقع داشــتند کــه تعریف و تمجید 
کند. من معتقدم که خود جامعه باید به یک 
پدیده واکنش نشان بدهد، نباید از چهره های 
سرشناس و مشهور بخواهیم که آن ها بیایند 
و زیر فشار نســبت به آن پدیده اظهار نظر 
کننــد. خب قرار م نیســت هر اســتعدادی 
یک فوتبالیســت فوق العاده شود؛ این اتفاق 
قبلا هم رخ داده و خیلی ها ســر بسیاری از 

مســائل به جایی که باید برسند، نرسیدند و 
بعد حرف هایی که پیرامون این مســائل زده 
شــد که باشــگاه های زیادی خواستار این 
پسربچه شیرین هستند و دامنه اش گسترده 
شد. این ها درست نیست و من فکر می کنم 
آقای حسینی عزیز، پدر گرامی ایشان کمی 
باید در روششــان تجدید نظر کنند. این که 
می گویید بچگــی باید کننــد را با حرفتان 
موافقم. بازی باید کند و ســنی اســت که 
این ها را نیاز دارد و بعد رفته رفته در کنارش 
به جایی که می خواهد برسد. او را از طبیعت 
و سرشتش دور نکنیم؛ سرشت بچه گانه اش 
کــه میل به بازی دارد. من گاهی اوقات که 
بــه تیم های پایه می روم، مثلا بچه شــش 
ساله که تعلیم می بیند، گاهی اوقات از روی 
تجربه و با اجازه از مربیان به آن ها می گویم 
که این هــا را از آن حرف هــای فوتبالی و 
کلاس هایی که رفته اند نزنید؛ اصلا نگویید 
شــما می خواهید مسابقه بروید، بگویید شما 
می خواهید بازی کنید و از واژه بازی استفاده 
کنید. این ها در ســن و سالی هستند که به 
بازی نیاز دارند. این ها را در یک چهارچوب 
مقید نکیند، این ها در آن چیزی که خودتان 
می خواهیــد حبس نکنیــد و یک تناقض و 
پارادوکســی اینجا وجود دارد؛ همان طور که 
در اول صحبتم اشــاره کردم، پدر اســت و 
دلش می خواهد بچه اش سر زبان ها بیفتد و 
شهره شود. گاهی اوقات ما در محاوره های 
معمولی نشســته ایم و می گوییم بچه ما در 
فلان درس نمره بیست گرفت. این به خود 
ما روحیه می دهد ولی من فکر می کنم باید 
اصلاحاتی به ویژه در روش پدر گرامی آرات 

ایجاد شود که بچه لطمه نخورد.
*خب الآن قطعا مثلا مسی هم در آن سن اینقدر 
تمرین و فشار نداشته و حتی اتهاماتی وارد شده 
باشند.  کرده  استفاده  مکمل  بچه  برای  که  بود 
من می خواهم بگویم به آن هم محدودش نکنیم. 
بچگی گل کردند.  هنرپیشه هایی که در  داشتیم 
نمونه اش هنرپیشه قصه های مجید که درباره اش 
خیلی از این حرف ها زده می شد که البته بعدها 
آقای باقربیگی توانست حتی تا شورای شهر هم 

پیش برود.
الآن آقای باقربیگی در سینما و صحنه کجا 
هستند؟ این برمی گردد به همان حرفی که 
زدم، قرار نیســت هر استعدادی تا قله برود 
و خب شرایطو مســائلی ایجاد می شود که 

نمی گذارد این اتفاق صورت بگیرد.
آقای  می خواند؛  قرآن  که  پسربچه ای  *یا 
طباطبایی. یعنی هیچ کدام از نمونه های داخلی 
درباره  بتوانیم  خیلی  که  پدیده هایی  به  تبدیل 
آن ها صحبت کنیم، نشدند و شاید حس بچگی هم 

از آن ها گرفته شد. موافقید؟
بله، کاملا. ببینید آقای عشــوندی، مرحوم 
شــریعتی جملــه ای دارد کــه در آن بیان 
می کند برای تخریب چیزی، لازم نیســت 
بــه آن حملــه کنید؛ از آن بــد دفاع کنید! 
من  معتقدم از این اســتعداد و این بچه ای 
که از هم ســالان خود جلوتر است، بد دفاع 
می شــود. ما نباید راه را اشــتباه برویم و به 

اعتقاد من راه را داریم اشتباه می رویم.

واگذاری سرخآبی ها رهاسازی هویت 
فوتبال ایران است

عضـو فراکسـیون ورزش مجلـس ضمن برشـمردن شـرایط صحیـح واگذاری 
دو باشـگاه اسـتقلال و پرسـپولیس، تصریـح کـرد: بـدون فراهـم شـدن ایـن 
زیرسـاخت ها واگـذاری ایـن دو باشـگاه از سـر خود بـاز کردن هویـت و اعتبار 

فوتبـال ملـی ایران اسـت.
غلامعلـی جعفـرزاده ایمن آبـادی در گفت وگـو بـا خبرنـگار خبرگـزاری خانـه 
ملتدربـاره واگـذاری دو باشـگاه اسـتقلال و پرسـپولیس، با بیـان اینکه در حال 
حاضـر رویـه واحدی در دولـت برای کاهش تصـدی گری وجود نـدارد، اظهار 
کـرد: بـرای واگـذاری سـرخآبی ها بایـد به قوانیـن و مقـررات در ایـن حوزه و 

تاریخچـه مالکیت دو باشـگاه رجـوع کرد.
نماینـده مـردم رشـت در مجلس در مجلس شـورای اسـلامی ادامـه داد: پیش 
از پیـروزی انقـلاب اسـلامی، باشـگاه اسـتقلال معـروف بـه باشـگاه فرهنگی 
ورزشـی تـاج بـود و از بودجه عمومی اسـتفاده می کرد؛ اما مالکیت پرسـپولیس 
بـا شـرکت سـهامی فوتبال ایـران بود که دارای املاک و مسـتقلات بیشـتری 

بـود و از معافیت هـای مالیاتـی نیـز بهـره می برد.
وی یادآور شـد: از تاریخ 8 مهرماه سـال 1358 شـورای انقلاب اسـلامی کلیه 
امـوال و مطالبـات ایـن دو باشـگاه را بـه سـازمان تربیـت بدنی واگـذار کرد و 
پـس از سـال ها و در قانـون برنامـه چهارم موضـوع واگذاری دو باشـگاه برای 
نخسـتین بـار در قانـون مطرح و سـپس در قوانیـن بودجه سـال های 92 و 93 
نیـز بـر واگـذاری دو باشـگاه تأکید شـد ولی هیچـگاه ایـن دو باشـگاه واگذار 

نشدند.
موانع واگذاری دو باشگاه طی سالیان گذشته چه بوده است؟

عضـو کمیسـیون برنامـه، بودجـه و محاسـبات مجلـس تصریـح کـرد: طی 9 
سـال گذشـته نحوه اداره این دو باشـگاه چهـار مرتبه با تصمیـم هیأت وزیران 
تغییـر کـرد و بـه دلیـل وجـود موانعـی از جملـه حـق مالکیـت معنـوی، نبـود 
ضمانـت اجرایی در قانون، نداشـتن اسـتادیوم اختصاصی، بهـره ناچیز از درآمد 
مسـابقات  و نبـود حـق پخـش تلویزیونـی، ایـن دو باشـگاه تاکنـون واگـذار 

نشـده اند.
جعفـرزاده ایمن آبـادی بـا بیـان اینکـه در حـال حاضـر باشـگاه پرسـپولیس به 
صورت شـرکت سـهامی عام ولی اسـتقلال شـرکت سـهامی خاص ثبت شده 
اسـت، یـادآور شـد: مهم تریـن معضل بـرای واگـذاری دو باشـگاه نگرانی ها از 
بابـت تبعـات اجتماعـی و امنیتـی آن اسـت. ضمـن اینکـه صورت هـای مالی 

اعـم از بدهـی و دارایی هـا دو باشـگاه نیـز برای واگذاری مشـخص نیسـت.
اموال سرخآبی ها از جمله استادیوم مرغوبکار و درفشی فر در صورت های 

مالی دو باشگاه نیامده اند
وی افـزود: بـرای نمونـه مـا معتقدیم کـه دو اسـتادیوم مرغوبکار و درفشـی فر 
و همچنیـن برخی سـاختمان های فدراسـیون فوتبـال و وزارت ورزش و جوانان 
از داریی هـای ایـن دو باشـگاه اسـت اما چنین مـواردی در صـورت های مالی 

دو باشـگاه وجود ندارد.
ایـن نماینـده مـردم در مجلـس بـا اشـاره به تجـارب موفـق دنیـا در واگذاری 
باشـگاه ها، بـه لیـگ برتـر انگلیـس پردرآمدتریـن لیگ باشـگاهی دنیا اشـاره 
و اظهـار کـرد: در حـال حاضـر 9 باشـگاه لیـگ برتـری انگلیـس در میان 20 

باشـگاه پردرآمـد جهان هسـتند.
درآمد 3.۷ بیلیون یورویی لیگ برتر انگلیس از فوتبال باشگاهی

وی ادامـه داد: از مجمـوع درآمـد فوتبال باشـگاهی در سـال 2018 در دنیا که 
رقـم آن ۷.9 بیلیـون یـورو اسـت، 3.۷ بیلیون یـوروی آن مربوط بـه لیگ برتر 
انگلیـس می شـود و ایـن رقـم یعنی 4۷ درصـد درآمد فوتبال دنیـا نصیب لیگ 
برتـر انگلیـس می شـود؛ ایـن مسـئله بـه دلیـل رخ می دهـد کـه در انگلیـس 

کامـلا یـک نـگاه اقتصادی بـر فوتبال حاکم اسـت.
عضـو فراکسـیون ورزش مجلـس بـا یـادآوری اینکـه حتـی آلمان نیز بخشـی 
از تولیـد ناخالـص ملـی خـود را از طریـق سـرمایه گـذاری در ورزش کسـب 
می کنـد، افـزود: باشـگاه بایـرن مونیـخ آلمـان درآمـد سـالانه 629 میلیـون 
یورویـی دارد و بـه عنـوان چهارمیـن باشـگاه پردرآمـد جهـان در سـال 2018 
معرفـی شـده اسـت. برآورد شـده درآمـد بایرن از هر مسـابقه نزدیـک به هزار 

میلیـارد تومان اسـت.
تعیین تکلیف حق پخش تلویزیونی یکی از ملزومات واگذاری دو باشگاه 

است
جعفـرزاده دربـاره حـق پخـش تلویزیونـی نیـز گفت: در تمـام دنیا رسـانه های 
خصوصـی حـق پخـش را بـه باشـگاه های ورزشـی می پردازنـد ولی بـه دلیل 
نبـود رسـانه های خصوصـی، باشـگاه های ما از حـق پخش و بسـیاری دیگر از 

درآمدهـای دیگر محروم هسـتند.
ضرورت اصلاح اساسنامه دو باشگاه برای واگذاری

وی افـزود: بـرای واگـذاری دو باشـگاه اسـتقلال و پرسـپولیس بایـد اصـلاح 
اساسـنامه، تبدیـل آن هـا بـه شـرکت سـهامی عـام و تعییـن تکلیـف امـوال 
باشـگاه صـورت پذیـرد. در ایـن میان باشـگاه اسـتقلال باید از حالت سـهامی 

خـاص بـه سـهامی عـام تبدیـل وضعیـت دهد.
5 روش علمی واگذاری سرخآبی ها

وی بـا اشـاره بـه یـک نظرخواهـی در سـال 95 از 15 تن از اسـاتید برجسـته 
دانشـگاهی در خصـوص واگذاری این دو باشـگاه، عنوان کـرد: در این تحقیق 
علمی اسـاتید دانشـگاه پنج روش برای واگذاری دو باشـگاه پیشـنهاد کرده اند 
کـه یکـی از روش هـای عنوان شـده از جانب این اسـاتید دانشـگاهی واگذاری 

پیمانـکاری و مدیریـت دو باشـگاه بـا حفظ مالکیت دولتی اسـت.
جعفـرزاده ادامـه داد: دومین روش اجاره به شـرط تملیـک و واگذاری تدریجی 
دو باشـگاه اسـت. سـومین روش برگـزاری مزایـده عمومی از سـوی سـازمان 
خصوصی سـازی اسـت که این روش تقریبا با شکسـت مواجه شـد. چهارمین 
روش واگـذاری تدریجی-ترکیبـی اسـت که بخشـی از سـهام از طریق مزایده 
و پـس از مدتـی بخـش دیگـری از سـهام از طریـق فرابورس عرضه می شـود 
و 10 درصـد از سـهام نیز در اختیـار وزارت ورزش باقـی می ماند. آخرین روش 
واگـذاری نیـز واگـذاری از طریـق فرابورس اسـت که حکم مجلـس در بودجه 

98 نیز اسـت.
جعفـرزاده بـا بیان اینکه واگذاری سـرخآبی ها بدون فراهم شـدن زیرسـاخت ها 
شکسـت خـورده اسـت، افـزود: در صـورت فراهـم نشـدن زیرسـاخت های نام 

بـرده ایـن واگـذاری نوعی رها سـازی دو باشـگاه تلقی می شـود.
اعضای هیأت مدیره دو باشگاه نباید عضو حزب و جریانات سیاسی باشند

وی بـا تأکیـد بـر اینکه شکسـت در واگذاری این دو باشـگاه، شکسـت هویت 
فرهنگـی فوتبـال ایـران اسـت، تصریـح کـرد: همچنیـن در صـورت واگذاری 
مالـکان و مدیـران باشـگاه بایـد از شـرکت در هـر نـوع حزب و گروه سیاسـی 
اجتنـاب کننـد و دسـتگاه های نظارتـی نیز باید بـه این موضوع نظارت داشـته 
باشـند و وزارت ورزش و جوانـان بایـد بـر انتخـاب هیـأت مدیـره دو باشـگاه 

نظارت داشـته باشـد.
عضـو فراکسـیون ورزش مجلـس افـزود: بـا وجود اینکـه طرفدار واگـذاری دو 
باشـگاه بـه روش پیمـان مدیریت و حفظ مالکیـت دولتی بودم امـا واگذاری از 
طریـق فرابـورس در مجلـس به تصویب رسـید لـذا امیدواریم زیرسـاخت های 

لازم و ابعـاد مختلـف ایـن واگـذاری مورد توجه قـرار گیرد.

حاج رضایی سکوتش را شکست
حرفایی شنیدنی از جنجال پیشکسوتان سرخآبی تا آرات و عادل

سوژه

  مرحــوم شــریعتی 
جملــه ای دارد که در 
آن بیــان می کند برای 
تخریب چیــزی، لازم 
نیست به آن حمله کنید؛ 
از آن بد دفاع کنید! من  
معتقدم از این استعداد 
و ایــن بچــه ای که از 
جلوتر  خود  هم سالان 
است، بد دفاع می شود. 
ما نباید راه را اشــتباه 
برویم و به اعتقاد من راه 
را داریم اشتباه می رویم
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511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رســمی مصوب 1390/9/20 و برابر رای شماره 
139860306013002163 مــورخ1398/12/10 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی  آقای 
علی اصغر رحمانی فرزند محمد حســین در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت203/15 
متر مربع از پلاک  شــماره 6428 فرعی از یک اصلی واقع در اراضی علی آباد بخش یک 
حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع  الواسطه  از آقای جواد رمضانی مالک رسمی محرز 
گردیده است، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد ســند رســمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از 
طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق 
تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار 
اولین آگهی و در روســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
محل وقوع ملک تســلیم و گواهی تقدیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از 
تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد ک در این صورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا 
معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به 

صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1399/2/۷

. تاریخ انتشار نوبت دوم: 1399/2/22
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

تاسیس، تغییرات شرکت
آگهی تغییرات شــرکت مهندســی گیتی ارم آفرینش شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 
55540 و شناســه ملی 14005193199 به اســتناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده 
مورخ 1398/11/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : مرکز اصلی شرکت از محل قبلی به آدرس : 
» استان خراسان رضوی ، شهرستان مشهد ، بخش مرکزی ، شهر مشهد، محله آزاد شهر ، 
خیابان شهید مدرس شمالی ]ادب 6[ ، خیابان جلال آل احمد4۷ ]شهید مدرس50[ ، پلاک 
133 ، طبقه ســوم به کد پستی 9188۷81949 » انتقال یافت و ماده مربوطه در اساسنامه 
اصلاح گردید. اداره کل ثبت اســناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجاری مشهد )83۷969(

تاسیس، تغییرات شرکت
آگهی تغییرات شــرکت مهندســی گیتی ارم آفرینش شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 
55540 و شناســه ملی 14005193199 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور 
فوق العاده مورخ 1398/11/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شــد : روزنامه صبح امروز خراســان 
رضوی جهت درج آگهی های شــرکت تعیین گردید. خانم سیده زهرا میرکریمی به شماره 
ملی 0946896641 و آقای یاسر قاسمی به شماره ملی 224993۷1۷6 به ترتیب به سمت 
بازرس اصلی و علی البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب شدند. خانم سونیا معماریانی به 
شــماره ملی 06۷0005053 و خانم فتانه منصوری به شــماره ملی 0681۷03393 و آقای 
علیرضا جوادی به شــماره ملی 0011531665 به سمت اعضای اصلی هیئت مدیره برای 
مدت دوســال انتخاب شدند اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )83932۷(
تاسیس، تغییرات شرکت

تاســیس شرکت سهامی خاص امن سازان ســپهر کهربا درتاریخ 1398/12/05 به شماره ثبت 
۷1539 به شناسه ملی 14009015360 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به 
شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :طراحی،اجرا،نصب،پشتیبانی،تعمیر 
و نگهداری سیســتم های حفاظتی و سیستم های هوشمند و دوربین های مدار بسته و اعلام و 
اطفاء حریق،اخذ وام و تسهیلات از بانکها و موسسات مالی جهت شرکت،نصب و تجهیز و تامین 
نیروگاههای خورشــیدی،زیر ساخت شــبکه و راه اندازی شبکه های کامپیوتری .عقد قرارداد با 
اشخاص حقیقی و حقوقی.شرکت در مناقصات و مزایدات دولتی و خصوصی درصورت لزوم پس 
از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی 
: اســتان خراسان رضوی ، شهرســتان مشهد ، بخش مرکزی ، شهر مشهد، محله نوفل لوشاتو 
، خیابان نوفل لوشــاتو 8 ، کوچه نوفل لوشــاتو 8/2 )6/1( ، پلاک 64 ، طبقه منفی 1 کدپستی 
91۷۷665369 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 1000000 ریال نقدی منقسم به 
100 سهم 10000 ریالی تعداد 100 سهم آن با نام عادی مبلغ 1000000 ریال توسط موسسین 
طی گواهی بانکی شماره 8581/344 مورخ 1398/11/05 نزد بانک ملی ایران شعبه میدان شهدا 
با کد 8581 پرداخت گردیده است اعضا هیئت مدیره آقای سید محمد نشاط رجائی به شماره ملی 
0920998194و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال و به سمت مدیرعامل به مدت 2 
ســال خانم فاطمه قزوینی به شماره ملی 0921686935و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به 
مدت 2 ســال آقای سیدعلی نشاط رجائی به شماره ملی 0931308216و به سمت عضو هیئت 
مدیره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل 
چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء 
منفرد مدیرعامل همراه با مهر شــرکت معتبر می باشــد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه 
بازرسان آقای محمدجواد کاشــف کیوان به شماره ملی 0920898351 به سمت بازرس اصلی 
به مدت یک ســال مالی آقای حسین آزرمجو به شــماره ملی 0939811928 به سمت بازرس 
علی البدل به مدت یک سال مالی روزنامه کثیر الانتشار صبح امروز خراسان رضوی جهت درج 
آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت 
نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری مشهد )83806۷(

7تاسیس، تغییرات شرکت
تاسیس شرکت با مسئولیت محدود فهیم طب نوین شــرق درتاریخ 1399/02/13 به 
شــماره ثبت ۷2042 به شناســه ملی 14009112۷59 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل 
گردیده که خلاصه آن به شــرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت 
:ارائه خدمات پس از فروش و تعمیر و نگهداری کلیه تجهیزات پزشکی اعم از:تجهیزات 
بیمارستانی . آزمایشگاهی . دندانپزشکی . پوست و زیبایی . سیستم های برق اضطراری 
و یو پی اس مشــاوره و تامین تجهیزات مصرفی و نیمه مصرفی بخش های مختلف 
درمانی و بیمارستانی ارائه خدمات مشاوره ای در زمینه تجهیز بخش های آزمایشگاهی 
تامین و تجهیز سیستم ها و تجهیزات مختلف و انجام کالیبراسیون تجهیزات پزشکی 
و نگهداشت پیشــگیرانه تولید،توزیع ، پخش ، بسته بندی ، خرید و فروش کلیه اقلام 
مصرفی و غیر مصرفی پزشــکی، بیمارســتانی . آزمایشگاهی . دندانپزشکی . پوست و 
زیبایی . سیستم های برق اضطراری و یو پی اس ارائه خدمات مشاوره در زمینه بهبود 
کاربری و افزایش بازدهی تجهیزات و جایگزینی تجهیزات قدیمی با تجهیزات روز اخذ 
نمایندگی از شرکتهای داخلی و خارجی در حوضه فعالیت شرکت و یا اعطای نمایندگی و 
یا عقد تفاهم نامه و قرارداد همکاری مشترک با سایر اشخاص حقیقی و حقوقی دریافت 
وام و تســهیلات مالی و اعتباری و سپرده گذاری اعم از ارزی و ریالی درکلیه بانک ها 
و کلیه موسسات مالی و اعتباری داخلی و خارج از کشور برگزاری همایشها و نمایشگاه 
ها در داخل و خارج کشــور، حضور در نمایشگاه های داخلی و خارجی خرید و فروش و 
پخش و بسته بندی کلیه کالاهای مجاز و انجام فعالیتهای بازرگانی صادرات و واردات 
کلیه کالاهای مجاز شــرکت در مناقصات و مزایدات دولتی و خصوصی . ثبت موضوع 
فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشــد . درصورت لزوم پس از 
اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز 
اصلی : استان خراسان رضوی ، شهرستان مشهد ، بخش مرکزی ، شهر مشهد، محله 
/خاتــم الانبیا ، کوچه مقدم ، خیابــان آزادی 12۷ )توس 92( ، پلاک 0 ، طبقه همکف 
کدپستی 91981۷4446 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 1000000 ریال 
نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا آقای محمدصادق بوذری مقدم به شماره ملی 
09222۷51۷3 دارنده 10000 ریال سهم الشرکه خانم فهیمه علیمیرزائی به شماره ملی 
0924051۷۷9 دارنده 990000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای محمدصادق 
بوذری مقدم به شماره ملی 09222۷51۷3 و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 
نامحدود خانم فهیمه علیمیرزائی به شماره ملی 0924051۷۷9 و به سمت رئیس هیئت 
مدیره به مدت نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه 
اوراق و اســناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود 
اســلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء مدیرعامل یا رئیس هیئت 
مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه 
کثیر الانتشــار صبح امروز خراسان رضوی جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. 
ثبــت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشــد. اداره کل 
ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 

مشهد )839343(

تاسیس، تغییرات شرکت
تاسیس شرکت با مسئولیت محدود فرزان تجهیز ســلامت ایرانیان درتاریخ 1399/02/13 به 
شــماره ثبت ۷2032 به شناسه ملی 14009111۷۷۷ ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که 
خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :ارائه خدمات پس از 
فروش و تعمیر و نگهداری کلیه تجهیزات پزشکی اعم از:تجهیزات بیمارستانی . آزمایشگاهی 
. دندانپزشــکی . پوست و زیبایی . سیســتم های برق اضطراری و یو پی اس مشاوره و تامین 
تجهیزات مصرفی و نیمه مصرفی بخش های مختلف درمانی و بیمارستانی ارائه خدمات مشاوره 
ای در زمینه تجهیز بخش های آزمایشگاهی و مواد شیمیایی مراکز تحقیقاتی تامین و تجهیز 
سیستم ها و تجهیزات مختلف و انجام کالیبراسیون تجهیزات پزشکی و نگهداشت پیشگیرانه 
تولید،توزیع ، پخش ، بســته بندی ، خرید و فروش کلیه اقلام مصرفی و غیر مصرفی پزشکی، 
بیمارســتانی . آزمایشگاهی . دندانپزشکی . پوست و زیبایی . سیستم های برق اضطراری و یو 
پی اس ارائه خدمات مشــاوره در زمینه بهبود کاربری و افزایش بازدهی تجهیزات و جایگزینی 
تجهیزات قدیمی با تجهیزات روز اخذ نمایندگی از شرکتهای داخلی و خارجی در حوضه فعالیت 
شرکت و یا اعطای نمایندگی و یا عقد تفاهم نامه و قرارداد همکاری مشترک با سایر اشخاص 
حقیقی و حقوقی دریافت وام و تسهیلات مالی و اعتباری و سپرده گذاری اعم از ارزی و ریالی 
درکلیه بانک ها و کلیه موسســات مالی و اعتباری داخلی و خارج از کشور برگزاری همایشها و 
نمایشگاه ها در داخل و خارج کشور، حضور در نمایشگاه های داخلی و خارجی خرید و فروش 
و پخش و بسته بندی کلیه کالاهای مجاز و انجام فعالیتهای بازرگانی صادرات و واردات کلیه 
کالاهای مجاز شرکت در مناقصات و مزایدات دولتی و خصوصی . ثبت موضوع فعالیت مذکور 
بــه منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشــد . درصورت لــزوم پس از اخذ مجوزهای لازم 
از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : اســتان خراســان 
رضوی ، شهرســتان مشــهد ، بخش مرکزی ، شهر مشهد، محله قاســم آباد ، خیابان شاهد 
38]شهیدمحمدحسن مرادپور[ ، خیابان دکترحسابی شــمالی35/1]مرادپور1[ ، پلاک 0 ، برج 
ونوس ، طبقه ششــم ، واحد 603 کدپســتی 9189۷51۷86 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت 
اســت از مبلغ 1000000 ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا خانم عسل ایرانخواه 
به شماره ملی 0۷205۷1456 دارنده 400000 ریال سهم الشرکه آقای محمدرضا ایرانخواه به 
شــماره ملی 0۷31۷01496 دارنده 500000 ریال ســهم الشرکه خانم مریم گل محمدزاده به 
شــماره ملی 0۷31۷05122 دارنده 100000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره خانم عسل 
ایرانخواه به شــماره ملی 0۷205۷1456 و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود 
آقای محمدرضا ایرانخواه به شماره ملی 0۷31۷01496 و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 
نامحدود خانم مریم گل محمدزاده به شماره ملی 0۷31۷05122 و به سمت مدیرعامل به مدت 
نامحدود و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد 
بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه 
نامه های عادی و اداری باامضاء هریک از اعضای هیئت مدیره به تنهایی همراه با مهر شرکت 
معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه کثیر الانتشار صبح امروز خراسان 
رضوی جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و 
صدور پروانه فعالیت نمی باشــد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجاری مشهد )839361(

رهبر معظم انقلاب اسلامی در ارتباط تصویری با ستاد ملی مبارزه با کرونا:

توانایی مدیریت، فلسفه اجتماعی و اخلاق سه عرصه شکست غرب در کرونا
حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی 
صبح امروز )یکشــنبه( در ارتباط تصویری با ســتاد 
ملی مبارزه با کرونا که با حضور اعضای این ســتاد و 
استانداران 31 استان کشور برگزار شد، عملکرد ملت و 
مسئولان را در این زمینه در ابعاد مختلف اجتماعی- 
فرهنگی، درمانی، بهداشتی، علمی، مدیریتی و خدماتی 
»حرکتی جهــادی، عظیم و افتخارآمیز« خواندند و با 
تأکید بر ثبت، بازخوانی و روایت هنرمندانه این تلاش 
و فداکاری ملی افزودند: مردم عزیز ایران با رفتار متین 
و صبورانه خود انصافاً خوش درخشــیدند و فرهنگ 

اسلامی- ایرانی را جلوه گر ساختند.
ایشــان با قدردانــی از گزارش های بســیار خوب و 
روشنگری که در جلسه بیان شد، از زحمات شبانه روزی 
مسئولان و دست اندرکاران مبارزه با کرونا تشکر کردند 
و خدای متعال را به علــت توفیق بزرگی که در این 
زمینه نصیب ملت و مسئولان کشور کرده است، شکر 

و سپاس گفتند.
حضرت آیت الله خامنه ای با عرض تســلیت به همه 
مصیبت دیدگانی که عزیزانشــان را از دست داده اند، 
برای درگذشــتگان، رحمت الهی و برای مبتلایان به 
بیماری کرونا و همه بیماران شفا مسألت کردند و برای 
شهیدان این حرکت جهادی، علوّ درجات را از پروردگار 

کریم خواستار شدند.
رهبر انقلاب اسلامی در تبیین ابعاد مختلف توفیقات 
ملت و مســئولان در ماههای اخیــر گفتند: در زمینه 
درمان و انواع خدمات پزشکی، پیشگیری، غربالگری، 
بهداشت محیط و مراکز عمومی، کاری حقیقتاً بزرگ و 

در خور قدردانی انجام شده است.
ایشان تولید لوازم و تجهیزات در دستگاه های مختلف 
از جمله شرکت های دانش بنیان و نیز تلاش مردم را در 
زمینه تهیه و تولید لوازم مورد نیاز بهداشتی یک عرصه 

پرافتخار دیگر دانستند.
حضرت آیت الله خامنه ای ارائه خدمات رفاهی و حضور 
ملت، بســیج، نیروهای مسلح و همه دستگاهها را در 
این زمینه از لحاظ گستردگی و تنوع خدمات مردمی، 
حرکتی مؤمنانه و حیرت انگیز بر شــمردند و افزودند: 
این حرکت عظیم و حضور مردم در صحنه جز به اراده 

الهی و دست قدرت پروردگار امکان پذیر نبود.
»حضــور نیروهــای داوطلب در کارهای ســخت و 
خطرآفرین« از دیگــر ابعادی بود که رهبر انقلاب در 

تبیین حرکت پرافتخار ملت به آن اشاره کردند.
ایشــان گفتند: مکرر از پرستاران، پزشــکان و کادر 
درمانی- بهداشــتی تشکر کرده ایم که جا هم دارد اما 
در کنار این ها، باید از نیروهای داوطلبِ جوان، بسیجی 
و طلبه نیز قدردانی کرد که در عرصه های ســخت و 
خطرآفرین از جمله غسل و کفن و دفن ورود کردند و 

این کار دشوار را بر عهده گرفتند.
حضرت آیــت الله خامنــه ای تلاش هــای علمی و 
تحقیقاتی مراکز دانشــگاهی و برخی شــرکت های 
دانش بنیان را برای شناخت رفتار این ویروس متقلب و 
پیدا کردن واکسن و داروی مقابله با کرونا، بعُد دیگری 
از افتخار ایرانیان بر شــمردند و ابراز امیدواری کردند 
جوانان دانشــمند میهن بتوانند هر چه زودتر در این 
زمینه نیز افتخار بیافرینند و استعداد ایرانی را بار دیگر 

به دنیا نشان دهند.
ایشان برنامه ریزی و مدیریت ستاد ملی مبارزه با کرونا 
و وزارت بهداشت را نیز حقیقتاً خیلی خوب خواندند و 

افزودند: این افتخارات ملی باید ثبت شود.
حضرت آیت الله خامنــه ای رزمایش عمومی ملت را 
عرصه ای برای بروز جلوه هایی از فرهنگ اســلامی و 
انقلابی دانستند و افزودند: این کار در بسیاری از موارد 
رایحه خوش خدمات و پشتیبانی دوران دفاع مقدس را 

دوباره در کشور جاری کرد.
ایشان با بیان مطالبه ای جدی، آرزو کردند هنرمندان 
بتوانند همچون شهید آوینی با گفتار و نوشتار و کارهای 
هنری و نمایشی، جزئیات این جهاد عظیم مردمی را به 

شیرینی روایت و آن را در تاریخ ماندگار کنند.
رهبر انقلاب اسلامی با تجلیل از رفتار متین و صبورانه 
ملــت در برخورد با قضیه کرونــا گفتند: وقوع چنین 
حوادثی معمولًا نگرانی هایی درباره مصارف زندگی به 
وجود می آورد و ممکن اســت همچنان که در برخی 
کشورها در حمله به فروشگاه ها دیدیم باعث رفتارهایی 
خاص شــود اما این گونه رفتارها در ایران عزیز مطلقاً 
دیده نشد و مردم با متانت و بردباری در این زمینه نیز 

انصافاً خوش درخشیدند.
رهبر انقلاب اسلامی ماههای اخیر را از زاویه ای دوران 
خانه نشــینی عمومی خواندند و افزودند: در این دوران 
نقش و جایگاه خانواده در فرهنگ اســلامی- ایرانی 
آشکارتر شد در حالی که در کشورهایی که خانواده پایه 
و معنای درســتی ندارد، دوران خانه نشینی عمومی به 

این شکل قابل تحمل و درک نیست.
ایشــان افزودند: در این زمینه باید زحمات زن خانواده 
را مورد توجه و عنایت ویژه قرار داد که با صبر و حلم 

در اداره خوب خانه و خانواده نقش آفرینی کرده است.
حضــرت آیت الله خامنــه ای در بخــش دیگری از 
سخنانشــان شکســت غرب در آزمون جهانی مقابله 
بــا کرونا را مورد توجه قرار دادنــد و افزودند: غرب و 
غرب زدگان نمی خواهند این شکســت دیده شود اما 
لازم است ابعاد این ناتوانی بررسی و بیان شود چرا که 
انتخاب سرنوشت های مهم برای ملتها به این آگاهی ها 

بستگی دارد.
ایشان در زمینه »شکست توانایی های مدیریتی غرب« 
خاطرنشان کردند: کرونا در آمریکا و اروپا در مقایسه با 
دیگر کشورها دیرتر شیوع پیدا کرد یعنی این کشورها 
فرصت داشتند خود را آماده مواجهه با این ویروس کنند 
اما آن چنان که باید و شــاید نتوانستند که آمار بالای 
مبتلایان و فوت شدگان در آمریکا و برخی کشورهای 
اروپایی و مشــکلات مختلف مردم در این کشورها از 

جمله بیکاری، این ناتوانی ها را اثبات می کند.
رهبر انقلاب اسلامی »فلسفه اجتماعی غرب« را نیز 
در مقابله با کرونا شکســت خورده خواندند و افزودند: 
روح و محتوای فلســفه اجتماعی در غــرب بر پایه 
مادیات و پول اســتوار است به همین علت است که 
آن هــا در موضوع کرونا به ســالمندان، افراد مریض، 
بی پول و معلول بی اعتنایی کردند چرا که این قشرها 
توانایی کسب پول و ایجاد مادیات را ندارند به همین 
خاطر شمار زیادی در خانه های سالمندان جان باختند 

که این واقعیات شکست فلسفه اجتماعی غرب را نیز 
آشکار می کند.

»شکست در عرصه نمایش اخلاق عمومی« از دیگر 
نکاتی بود که رهبر انقلاب در بررســی ابعاد مختلف 

ناتوانی غربی ها به آن پرداختند.
ایشان با اشاره به مواردی همچون هجوم به مغازه ها و 
برخی چالش های دیگر افزودند: غربی ها با همه ادعاها 
در این زمینه نیز شکست خورده اند که باید این واقعیات 

برای افکار عمومی تبیین شود.
رهبر انقلاب در پایان سخنانشان دو نکته را مورد تأکید 
قرار دادند: »اهمیت دادن به شبکه بهداشتی درمانی« و 
»بررسی های دقیق درباره بسته بودن یا نبودن مساجد 

و مراکز دعا«.
ایشان درباره نکته اول گفتند: شبکه بهداشتی درمانی 
خیلی مهم اســت و اگر آن طور که حدس می زنند و 
مکــرر می گویند در برهه ای بازتولیــد این ویروس را 
داشته باشیم، این شبکه می تواند در مقابله با آن وضع 

کمک فراوانی کند.
حضرت آیت الله خامنه ای در آخرین نکته سخنانشان با 
اشاره به یک سؤال بی پاسخ درباره مراسم دعا، نماز و 
عبادات در مساجد و اماکن مقدس تأکید کردند: بنده 
هیچ پیشنهادی در این باره ارائه نمی کنم و تابع نظر و 
تشخیص کارشناسی ستاد ملی مبارزه با کرونا هستم 
اما باید توجه داشــت که عبادات و توسل بخصوص 
در ماه رمضان و شــبهای قدر جزو نیازهای اساسی و 
حتمی مردم است و مردم در قضایای مهم نیز بیشتر 
به ارتباط با پروردگار نیاز دارند البته معتقدم اگر قواعد 

ســخت گیرانه ای هم در این زمینه وضع شــود مردم 
مؤمن و مســجدی حتماً بیشتر از دیگران به آن عمل 

می کنند.
رهبر انقلاب در جمع بندی این بخش از سخنانشــان 
افزودنــد: همان گونه که گفتم نظر کارشناسی شــده 
در ســتاد ملی مبارزه با کرونا را معتبر می دانم اما این 
بررسی را باید به کسانی سپرد که حقیقت و ضرورت 
دعا و توســل را درک می کنند آن وقت هر چه آن ها 
تصمیم بگیرند بنده و همه مردم به آن عمل خواهیم 

کرد.
حضرت آیت الله خامنه ای در پایان سخنانشان با تشکر 
از رئیس جمهور و اعضای ســتاد ملی مبارزه با کرونا 
گفتنــد: خدا کمکتان کند که ایــن کار را به بهترین 
وجه به پایان برسانید و یک نقطه ماندگار تاریخی در 
افتخارات ملت ایران ثبت کنید و مشکلات گوناگون در 
حواشی این قضیه مثل مشکلات مالی را نیز با تدابیر 

لازم برطرف کنید.
پیش از ســخنان رهبر انقلاب اسلامی آقای روحانی 
رئیس جمهور از فعالیت ســتاد ملی مبــارزه با کرونا و 
کمیته های هشــت گانه آن در 80 روز گذشته گزارش 

داد.
آقای روحانی با تشــکر از تلاشهای همه دستگاهها و 
دست اندرکاران مقابله با بیماری بویژه کادر درمانی و 
بخشهای فعال در زمینه بهداشت و درمان، نیروهای 
مسلح، نیروهای داوطلب و آحاد مردم گفت: در مقابله 
با بیماری کاملًا حساب شده عمل کردیم و بر خلاف 
کشــورهای غربی اجازه ندادیم دوگانه نان و جان راه 
بیفتــد و امروز نیز آمار و ارقام کشــور در قضیه کرونا 

قابل قبول است.
رئیس جمهور به مصوبه امروز جلســه ستاد کرونا در 
خصوص بازگشایی مدارس از هفته آینده نیز اشاره کرد 
و افزود: حضور دانش آموزان در مدارس اختیاری خواهد 
بود یعنی دانش آموزانی که نیاز به رفع اشکال حضوری 
دارند می توانند با حضور در مدرســه خدمات آموزشی 

دریافت کنند.
آقای روحانــی از موافقت رهبر انقلاب اســلامی با 
برداشــت یک میلیارد یورویی از صندوق توسعه ملی 
برای تأمین مخارج ناشی از بیکاری و همچنین تأمین 
نیازهای بهداشتی و درمانی تشکر کرد و گفت: موافقت 
رهبر معظم انقلاب با آزادســازی ســهام عدالت کار 

بزرگ دیگــر و بزرگ ترین کمکی بود که در این ایام 
نصیب مردم به ویژه قشــرهای ضعیف شد و مقدمات 

اجرای کامل این دستور در حال انجام است.
در این جلســه آقای نمکی وزیر بهداشــت درمان و 
آموزش پزشکی نیز گزارشی از اقدامات این وزارتخانه 
بلافاصلــه پس از اعلام شــیوع بیمــاری در چین و 
همچنین اقدامات انجام شــده پس از ورود بیماری به 
کشــور بیان کرد و افزود: با افتخار اعلام می کنیم بر 
خلاف بعضی کشــورهای غربی که افراد در راهروها 
و محوطه بیمارستان معطل ماندند و خدمات دادن به 
افراد سالمند محدود شد، در کشور ما حتی یک بیمار 
پشت در هیچ بیمارستانی سرگردان نماند و هیچ فرد 

سالمندی را اولویت دوم تلقی نکردیم.
آقای نمکی، غربالگری و اجرای طرح بسیج ملی مبارزه 
با کرونا را یکی دیگر از کارهای مهم انجام شده دانست 
و با تشــکر از همکاری سازمان بسیج مستضعفین در 
اجرای این طرح، خاطرنشــان کرد: در حال حاضر 90 
درصد کشــور در فاز کنترل و مهار بیماری قرار دارد و 
امیدواریم با همکاری مردم این روند ادامه داشته باشد.

همچنین آقای رحمانی فضلی وزیر کشــور و رئیس 
کمیته امنیتی اجتماعی ستاد ملی مبارزه با کرونا در این 
نشســت گفت: در حالی که کرونا برخی کشورها را با 
کمبودهایی مواجه و برای آنها مشکلات امنیتی ایجاد 
کرد، در کشور ما هیچ یک از این مشکلات پدید نیامد و 
برعکس صحنه های پر شکوه از حضور و همدلی مردم 

به دنیا نشان داده شد.
وزیر کشــور از فعال شدن ستاد رفع موانع تولید برای 
حل مشکل بیکاری ناشــی از کرونا خبر داد و گفت: 
در بخــش اجتماعــی، حضور فعــالان و گروههای 
جهادی افتخارآمیز بود و موکب های اربعین نیز برای 

خدمات رسانی به مردم فعال شدند.
در ادامه ســردار سرلشــکر باقری رئیس ســتاد کل 
نیروهای مســلح از اختصــاص ۷0 درصد تختهای 
درمانی بیمارستانهای نیروهای مسلح به درمان بیماران 
کرونا و بستری کردن 10 هزار بیمار قطعی یا مشکوک 
بــه کرونا در طول این مدت خبــر داد و از فعالیتها و 
خدمات نیروهای مســلح در بخشهای درمان، تولید و 
توزیع انبوه اقلام بهداشتی، حفاظتی و مراقبتی، مقابله 
با احتکار اقلام بهداشتی، مشارکت چشمگیر در طرح 

غربالگری و پاکسازی معابر و اماکن گزارش داد.

511/1اطلاعیه
اداره کل بهزیستی  خراســان رضوی در نظر دارد در اجرای ماده 28 قانون تنظیم بخشی از مقررات 
مالی دولت و بارعایت ضوابط و مقررات ذیربط ، ســاختمان مجتمع بهزیســتی نیلشــهر تربت جام 
رادر قالب قرارداد اجاره یک ســاله به اشخاص حقیقی و حقوقی واجد شــرایط واگذار نماید. لذا از 
کلیه متقاضیان درخواســت می شود جهت کســب اطلاعات بیشتر حداکثر به مدت یک هفته به اداره 

بهزیستی شهرستان تربت جام مراجعه نمایند. هزینه چاپ آگهی بعهده متقاضی اجاره می باشد.

اداره کل بهزیستی خراسان رضوی

تاسیس، تغییرات شرکت 
تاسیس شرکت با مسئولیت محدود فراسو اندیشه ایده پویان درتاریخ 1399/02/13 به شماره ثبت 
۷2043 به شناسه ملی 14009112860 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به 
شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :طراحی، تهیه ،تولید وتوزیع ، پخش و 
بسته بندی انواع ابزارآلات و انواع یراق آلات تهیه ،تولید وتوزیع ، پخش و بسته بندی انواع رنگ 
ها ، چسب ها ، محصولات شیمیایی، محصولات آرایشی بهداشتی و شوینده ها تهیه ،تولید وتوزیع 
، پخش و بسته بندی انواع مصالح ساختمانی طراحی ، تهیه ،تولید وتوزیع ، پخش و بسته بندی 
انواع محصولات بهداشتی و تاسیساتی حرارتی و برودتی ساختمان ها طراحی، تهیه ،تولید وتوزیع ، 
پخش و بسته بندی انواع ادوات و ماشین های صنعتی برقی و غیر برقی و ابزار دقیق و اتوماسیون 
صنعتی طراحی، تهیه ،تولید وتوزیع ، پخش و بسته بندی انواع محصولات پلاستیکی و لاستیکی 
ارائه خدمات انفورماتیکی شامل طراحی، تولید، اجرا، توسعه، پشتیبانی و مشاوره نرم افزارهای جامع 
کاربردی، سفارش مشتری، اتوماسیونی، طراحی سایت و نرم افزارهای کاربرد، تجارت الکترونیک، 
کســب و کار الکترونیکی اخذ نمایندگی از شرکتهای داخلی و خارجی در حوضه فعالیت شرکت 
و یا اعطای نمایندگی و یا عقد تفاهم نامه و قرارداد همکاری مشــترک با سایر اشخاص حقیقی 
و حقوقی دریافت وام و تســهیلات مالی و اعتباری و سپرده گذاری اعم از ارزی و ریالی درکلیه 
بانک ها و کلیه موسسات مالی و اعتباری داخلی و خارج از کشور برگزاری همایشها و نمایشگاه 
ها در داخل و خارج کشــور، حضور در نمایشگاه های داخلی و خارجی خرید و فروش و پخش و 

بسته بندی کلیه کالاهای مجاز و انجام فعالیتهای بازرگانی صادرات و واردات کلیه کالاهای مجاز 
شرکت در مناقصات و مزایدات دولتی و خصوصی . درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از 
مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان خراسان رضوی 
، شهرســتان مشهد ، بخش مرکزی ، شهر مشهد، محله /هنرستان ، کوچه ))نعیمی نیا(( ، کوچه 
شهید ذوالفقاری 2/1 ، پلاک 5- ، طبقه اول ، واحد 1 کدپستی 91۷8618463 سرمایه شخصیت 
حقوقی عبارت است از مبلغ 1000000 ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا آقای سینا 
حسین زاده به شماره ملی 0926016040 دارنده 100000 ریال سهم الشرکه آقای محمد حسین 
زاده به شــماره ملی 0932290۷95 دارنده 900000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره آقای 
سینا حسین زاده به شماره ملی 0926016040 و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود و به سمت 
نایب رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود آقای محمد حسین زاده به شماره ملی 0932290۷95 
و به ســمت رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار 
و تعهد آور شــرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه 
های عادی و اداری باامضاء هر یک از اعضای هیئت مدیره به تنهایی همراه با مهر شرکت معتبر 
می باشد اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه کثیر الانتشار صبح امروز خراسان رضوی 
جهت درج آگهی های شــرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور 
پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی اداره ثبت شرکت ها 

و موسسات غیرتجاری مشهد )839335(


